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در جشنواره ملی بهره وری  پروژه » کاهش مصرف قراضه در شارژ فلزی کوره های قوسی »  فولاد  هرمزگان به عنوان یکی از سه پروژه برتر کشور انتخاب و پروژه 
ایجاد و راه اندازی تبلت صنعتی نیز لایق لوح سپاس گردید .

 علی ستاری

اندیشه،مجتبی  دریای  روزنامه  اختصاصی   گزارش  به 
در  هرمزگان  استان  دادگستری  کل  رئیس  قهرمانی 
قوه  هفته  آغاز  مناسبت  به  که  خبرنگاران  با  نشست 
خاطره  و  یاد  گرامی داشت  ضمن  شد،  برگزار  قضائیه 
برنامه های دادگستری  شهیدان دستگاه قضا و تشریح 
استان در این هفته اظهارداشت: در  بحث عملکرد آماری 
قبلی و همکاران  با زحمت مدیران  استان  دادگستری 
اداری و قضایی الحمدالله موفق شده است در بسیاری 
از شاخص ها در کشور الگو باشد و جایگاه ویژه ای را از 
آن خود کند به طوری در برخی از موضوعات رتبه اول 
کشوری به هرمزگان اختصاص دارد و در برخی دیگر 
رتبه های  نباشد حائز  اول هم  اگر هرمز  نیز  از مسائل 
برتر است به عنوان مثال دادگستری هرمزگان از حیث 
تکریم،  و  تعالی  پرونده های مسن، مدل  پرونده،  مانده 
قانون جامع حد نگار و ... رتبه اول را در سطح کشور 

در اختیار دارد. 
مرکز  به  را  بسیاری  ایده هایی  هرمزگان  دادگستری 

قوه قضائیه جهت اجرا ارائه کرده است 
وی با تاکید بر اینکه رتبه دادگستری هرمزگان در بحث 
برخورد با جرایم خشن و همچنین تعیین و تکلیف و 
تملیکی  اموال  انبارهای  در  موجود  کالاهای  فروش 
بر  علاوه  هرمزگان  دادگستری  افزود:  است؛  مطلوب 
اینکه خودش به دنبال اجرای ایده های نو و نوآوری در 
امور محوله اش بوده است ایده های بسیاری را نیز به قوه 
قضائیه ارسال کرده است که یکی از آن ها بحث صدور 
الکترونیکی سو پیشنه بود چنانچه پیش از این برای این 
امر مردم بایست پروسه طولانی ای را که بعضا چند روز 
طول می کشید را طی می کردند اما با اجرای الکترونیکی 
این طرح که از سال ۹۸ در استان هرمزگان آغاز شد 
هم در زمان و هم در هزینه های مردم صرفه جویی شد 
و این طرح را برای قوه قضائیه هم پیشنهاد دادیم که با 
موافقت دستگاه قضایی امروز در کل کشور در حال اجرا 
است و طبق آخرین آمار امسال در سراسر کشور حدود 
یک میلیون و ۶۰۰ هزار گواهی سو پیشینه آنلاین صادر 
شده است در حالی که این آمار برای هرمزگان از ابتدای 
بوده  گواهی   ۹۵۸ و  ۱۴۵هزار  تاکنون  طرح  این  آغاز 
است.قهرمانی بیان کرد: چنده ایده جدید دیگر نیز به قوه 
قضائیه پیشنهاد داده ایم که یکی از آن ها که هم اکنون 
در حال بررسی است، الکترونیکی کردن فرایند صدور 
گواهی انحصار وراثت است بدین ترتیب که هر کدام از 
وارثین که خواهان گواهی هستند می توانند درخواست 
را در سامانه تعریف شده ثبت کنند و طی یک  خود 
فرآیندی شفاف که بقیه ورثه نیز از آن با پیامک مطلع 
می شوند گواهی صادر و بر روی سامانه ابلاغ همه ورثه 

ابلاغ قرار می گیرد.
وی ادامه داد: ایده پیشنهادی بعدی ما به قوه قضائیه 
برای به روزرسانی خدمت ها به مردم راه اندازی سامانه 
حل اختلاف صلاحیت است چرا که گاها شاهدیم در 
برخی از پرونده ها رای های حوزه های قضایی با همدیگر 
در تضاد هستند که پیشنهادمان برای حل این مشکلات 

استفاده از این سامانه ابتکاری استان هرمزگان است که 
توانسته است نظر دیوان عالی کشور را نیز جلب کند چرا 
که در این سامانه بدون اینکه پرونده آرا به تهران ارسال 
شود دیوان عالی می تواند به صورت آنلاین و سیستمی 
هر دو رای را ببیند و رای مورد قبول در یک پرونده را 

تایید کند و عملا کلی مسیر کوتاه تر می شود  .
اینکه  بیان  با  هرمزگان  استان  دادگستری  کل  رئیس 
جهت  در  مرکز  برای  پیشنهاداتی  احاله هم  بحث  در 
سریع کردن رسیدگی ها وجود دارد، تصریح کرد: آخرین 
هست  هم  اجرا  حال  در  که  ها  ایده  حوزه  در  ما  کار 
این بوده که کمیته بازرسی،نظارت و ارزیابی الکترونیک 
و  داده ایم  تشکیل  هرمزگان  استان  دادگستری  در  را 
همکاران ما هر کدام در یک گرایشی کل استان را رصد 
حال  در  ارزیابی  و  بازرسی  نظارت،  فرآیند  و  می کنند 
اجرا است تا با استخراج  داده ها هر جا که نیاز باشد 
ورود پیدا کنیم یا هر جا که نیاز به تذکری باشد این 

امر انجام شود. 
کشور  در سطح  که  دیگری  کار  داشت:  ابراز  قهرمانی 
انجام دادیم این بود که ارجاع لحظه ای و آنلاین شکوائیه 
ها و دادخواست ها را فعال کردیم که بر مبنای تاکیدات 
ریاست معظم قوه قضائیه بود چرا که گاها حوزه های 
قضایی  ارسال دادخواست ها در اواخر ماه یا اواخر روز؛ 
آن را موکول به روز بعد یا اول ماه می کردند اما ما این 
امر را فعال کردیم و هر روز پایان وقت اداری کل کارتابل 
های ارجاعی ما صفر می شود و لحظه ای شکوائیه ها و 
دادخواست ها ارجاع داده می شود که وکلا و مردم خود 

گواه بر این مدعی هستند.
۲۹ پرونده قتل با تلاش گروه های جهادی دادگستری 

هرمزگان ختم به صلح و سازش شده است 
ورز  اندیشه  هیات های  فعال کردن  بر  تاکید  با  وی 
نخبگان  نظرات  از  استفاده  و  استان  دادگستری  در 
عنوان کرد: یکی از کارهای خوب دادگستری هرمزگان 
در بحث صلح و سازش پرونده های قصاص بوده است به 

طوری که در این حوزه گروه های جهادی از همکاران 
اداری  ساعت  از  خارج  که  دادیم  تشکیل  خودمان 
پرونده ها  در  و سازش  برقراری صلح  برای  را  اقداماتی 
انجام دهند که بحمدالله تاثیر گذار بوده است و تاکنون 

۲۹ پرونده قتل در استان منجر به سازش شده است. 

اظهارداشت:  هرمزگان  استان  دادگستری  کل  رئیس 
برای اولین بار در کشور در هرمزگان موفق شدیم  اسناد 
مالکیت رودخانه ها در استان هرمزگان صادر کنیم و  در 
حوزه پیگیری حقوق عامه نیز دادگستری استان جزو 
استان های پیشتاز بوده است چنانچه فقط در مدت دو 
سالی که بنده به عنوان دادستان مرکز استان فعالیت 
می کردم بالغ بر ۲هزار و ۱۶۰ مطالبه در حوزه حقوق 
عامه انجام شد و به این حوزه اعتقاد و تاکید داریم چرا 
که گاهی با یک نامه و پیگیری در حوزه حقوق عامه 
مشکل ۱۰۰ نفر را از مردم حل می شود و لازم نیست 

۱۰۰ نفر بیایند دادخواست تنظیم کنند.
پرونده مالیاتی ۲۴ شرکت بزرگ مستقر در هرمزگان 

به استان انتقال داده شده است 
قهرمانی با بیان اینکه یکی از کارهای بزرگی در راستای 
شد  انجام  هرمزگان  استان  مردم  عامه  حقوق  احقاق 
و  بزرگ  شرکت های  مالیاتی  پرونده  انتقال  بحث  در 
بنگاه های اقتصادی بود گفت: طی این فرایند ۹۲ شرکت 
فعال در استان هرمزگان شناسایی شد که محل کار، 

بود  هرمزگان  در   درآمدهایشان  و کسب  فعالیت شان 
اما مالیات آن را در استان دیگری پرداخت می کردند 
که بعد از احصا آمار  ورود جدی به مسئله کردیم و به  
استان هایی که در این موضوع مالیات دریافت می کردند 
نامه زدیم که بررسی کنند که  مشخص کنند چرا و به 
چه مجوزی از شرکتی که در استان هرمزگان فعالیت 
می کنند آنجا مالیات اخذ می کنند؛ این پیگیری ها باعث 
شد که ۲۴ شرکت بزرگ تا امروز پرونده مالیاتی شان به 
استان بازگشت داده شده است که  شرکت نفت ستاره 
آترا کران  این شرکت ها است و  از  خلیج فارس یکی 
انرژی، پترو صنعت گامبرون و ... نیز در این لیست قرار 
دارند از طرفی نیز این موضوع در حال پیگیری است تا 
استان هایی مالیات شرکت های مستقر در هرمزگان را 
دریافت کردند اگر مالیات را هم نتوان عودت داد حداقل 
حق و درصدهایی از مالیات که جزو حقوق استان بوده 

است را به نوعی به استان بازگردانند.
وی با بیان اینکه ۱۴ پرونده مالیاتی  ناقص انتقال پیدا 
کرده است که روند انتقال کامل آن در حال انجام است 
بیان کرد: با انتقال پرونده مالیاتی ۵۰ شرکت مستقر در 
استان هرمزگان به داخل استان مخالفت شده است که 
این امر هم از  دادستان خواهش می کنیم پیگیری کنند 
چرا که شاید این مخالفت توجیه قانونی نداشته باشد 
اداره  در  ها  آن  مالیاتی  پرونده  که  بنگاه هایی  برای  و 
مودیان مالیاتی بزرگ است نیز نیاز است که دادستان 
محترم استدلال کنند که این شرکت های بزرگ بزرگتر 
از نفت ستاره خلیج فارس نیستند پس توجیهی ندارد 
که پرونده مالیاتی آن ها انتقال پیدا نکند یا دست کم 
حداقل درصدهایی که حق استان هرمزگان در مالیات 

است را به استان اختصاص دهند..
رئیس کل دادگستری استان هرمزگان با بیان اینکه ۲ 
شرکت از شرکت هایی که با انتقال پرونده مالیاتی آن ها 
مخالفت شده در حوزه شیرین سازی آب دریا فعالیت 
دارند گفت: از مجموع ۹۲ شرکت بزرگ مجوز فعالیت ۴ 

شرکت نیز به طور کامل لغو شده است که عملا فعالیت 
و مالیاتی ندارند.

دیگر در استان هرمزگان ایرانی فاقد شناسنامه وجود 
ندارد 

وی بیان کرد: یکی از کارهایی که در استان هرمزگان 
نشست  دلمان  به  و  بود  هم  دلی  کار  و  کردیم  شروع 
بود  شناسنامه  فاقد  افراد  کردن  دار  شناسنامه  بحث 
که از باب حقوق عامه خود را مکلف دانستیم این امر 
پیگیری کنیم و در گام اول ۴۰ نفر در روستای چراغ 
آباد شناسنامه   دار شدند و در گام های بعدی  با تأکیدات 
ریاست دستگاه قضایی با اینکه این امر وظیفه قانونی ما 
هم نبود خودمان رفتیم از این افراد نمونه خون گرفتیم 
و در محل خانه هایشان کارهایشان را پیگیری کردیم 
فاقد  ایرانی  استان هرمزگان  در  الان  و مدعی هستیم 

شناسنامه وجود ندارد.
از  تومان سوخت  میلیارد  تا ۵۰  به میزان ۲۵  روزانه 
در یک سال گذشته  نفر  قاچاق می شود/۴۶  هرمزگان 
دست  از  سوخت برآن  با  تصادفات  اثر  بر  را  خود  جان 

داده اند
مجتبی قهرمانی در بخش دیگری از صحبت هایش در 
پاسخ به سوالی در رابطه با قاچاق سوخت اظهارداشت: 
متأسفانه در گذشته و در موضوع قاچاق سوخت برخی 
از بزرگان استان مسئله را طوری القا کرده اند که انگار 
و  است  شده  بسته  مردم  معیشت  به  سوخت  قاچاق 
خواستار عدم برخورد با سوخت برآن شده اند اما امروز 
آثار این نوع از قاچاق بیش از پیش آشکار شده است و 
کسی نمی تواند از این موضع گیری ها داشته باشد؛ من 
معتقدم در حوزه قاچاق سوخت هم بایستی پیشگیری 
انجام شود، هم مقابله در جای خود وجود داشته باشد و 
هم سیاستگذاری به کمک بیاید لذا اگر الان طرح رزاق 
را هم در استان هرمزگان آغاز کنیم اگر پیشگیری و 

مقابله وجود نداشته باشد ختم به قاچاق خواهد شد.
وی ادامه داد: متاسفانه امروز قاچاق سوخت در استان 

از  یکی  و  است  شده  بحران  یک  به  تبدیل  هرمزگان 
که  است  این  می کند  وارد  به کشور  که  خسارت هایی 
روزانه حدود ۲۵ تا ۵۰ میلیارد تومان سوخت فقط از 
هرمزگان قاچاق می شود و در کنار آن مشکلات دیگری 
نیز برای استان از جمله تصادفات جاده ای و سوختن 
سال  یک  در  چنانچه  می افتد  اتفاق  نیز  بیگناه  مردم 
این معضل  اثر  بر  را  نفر جان خود  گذشته حدود ۴۶ 
دیگری  مشکل  آسیب،  این  از  غیر  و  داده اند  از دست 
بر اثر قاچاق سوخت در روستاها ایجاد شده است تضاد 
به  دیوار  همسایه  دو  روستا  یک  در  که  است  طبقاتی 
دیوار یکی به واسطه قاچاق سوخت میلیاردر شده است 

و دیگری که مقید است به نان شب محتاج است.
رئیس کل دادگستری استان هرمزگان با اشاره به ترک 
کاروان های  به  پیوستن  واسطه  به  نوجوانان  تحصیل 
قاچاق سوخت هشدار داد: اگر این روند ادامه پیدا کند 
با  انسانی  نیروی  تامین  در  آینده  در  هرمزگان  استان 

سواد و متخصص با مشکل جدی روبرو خواهد شد.
ظرفیت  از  می توانیم  معتقدیم  اظهارداشت:  قهرمانی 
سوخت  بانکرینگ  حوزه  در  سوخت  قاچاقچیان  امروز 
استان  در  که  است  این  ما  پیشنهاد  و  کنیم  استفاده 
هرمزگان قیمت گازوئیل دو نرخی شود تا مبالغ بالای 
سودی حاصل قاچاقچیان می شود به جیب خود دولت 
برود اما نرخ آزاد سوخت به همین قاچاقچیان ساماندهی 
شده به فروش برسد و آن ها هم بدون ترس و دغدغه 
و تعقیب و گریز سوخت را به مقصدی که در قاچاق 
حمل می کردند ببرند و به فروش برسانند به این صورت 
هم دولت بیش از این خسارت نمی بیند و هم مشکل 

معیشت و اشتغال ایجاد نمی شود.
هدفمند  و  ساماندهی  باید  اجتماعی  مسئولیت های 

شود 
رئیس کل دادگستری استان هرمزگان در ادامه بر همت 
متجاهر  معتادین  جمع آوری  برای  استان  دادگستری 
صفر  به  رسیدن  تا   ۱۶ ماده  مراکز  ظرفیت  افزایش  و 
کرد  تاکید  شهر  سطح  متجاهر  معتادین  آمار  شدن 
گفت: امروزه بحث مسئولیت های اجتماعی در تمام دنیا 
پذیرفته شده است و در کشور ما هم جنبة انسانی دارد، 
هم جنبة قانونی و هم جنبة فقهی و ما در دادگستری 
استان اصل را بر این گذاشته ایم که همواره به صنایع 
تاکید کنیم که به این مسئولیت ها عمل کنند اما ممکن 
هم  آن  و  باشد  داشته  وجود  اینجا  آسیب  چند  است 
این است که در این حوزه ها همه مطالبات معطوف بر 
چند شرکت شود و بقیه شرکت ها کار دیگری را انجام 
اجتماعی  مسئولیت های  که  است  این  ما  نظر  ندهند؛ 
باید ساماندهی شود تا همه بنگاه های اقتصادی به این 
نیز  از طرفی  کنند  قبال جامعه عمل  در  وظیفه خود 
این مسئولیت ها باید هدفمند شود لذا باید دستورالعملی 
فراگیر به فراخور درآمدهای بنگاه ها برای مسئولیت های 
ارشد  از مسئولین  کارگروهی  و  تدوین شود  اجتماعی 
این  تا  شود  تشکیل  نیز  مجلس  نمایندگان  و  استان 
حوزه را راهبری کنند چرا که با همین مسئولیت های 
اجتماعی می توان بسیاری از کارها را در استان بدون 

نیاز بودجه و اعتبارات مصوب استان پیش برد.

رئیس دادگستری هرمزگان در نشست خبری هفته قوه قضائیه خبرداد:

با انتقال پرونده ۵۰ شرکت بزرگ به هرمزگان مخالفت شده است
گزارش  

اختصاصی

رئیس کل دادگستری هرمزگان با اشاره 
واسطه  به  نوجوانان  تحصیل  ترک  به 
سوخت  قاچاق  کاروان های  به  پیوستن 
پیدا  ادامه  روند  این  اگر  داد:  هشدار 
کند استان هرمزگان در آینده در تامین 
با  متخصص  و  سواد  با  انسانی  نیروی 

مشکل جدی روبرو خواهد شد.
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استاندار هرمزگان گفت: سامانه های هوشمند سیپاد و سپهتن جهت پایش سوخت ناوگان حمل و نقل دولتی درون شهری و برون شهری در استان تهیه و 
نصب خواهد شد. به دریای اندیشه ، مهدی دوستی استاندار هرمزگانبر ضرورت هوشمندسازی ناوگان حمل و نقل تاکیدکرد و افزود: جرای پایلوت این طرح 
در یکی از دستگاه های دولتی هرمزگان آغاز می شود. دوستی ادامه داد: شهرداری بندرعباس، سازمان راهداری و حمل و نقل جاده ای و شرکت پخش 

فرآورده های نفتی بعنوان متولی طرح باید تمام تلاش خود را جهت رفع مشکلات به کار گیرند.

 ناوگان های حمل و 
نقل شهری هرمزگان 
هوشمندسازی می شود

پنجشنبه  2 تیر  ماه 1401                         22 ذی القعده 1443
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تنها مدرسه شینگو یک قدم به 
داشتن سرویس بهداشتی نزدیک تر 

شد

سرویس  مرکزی،  بخشدار  پیگیری های  ادامه  در 
خمیر،  بندر  محروم  روستاهای  از  یکی  بهداشتی 

جانمایی شد.
محمد  خمیر؛  از  اندیشه  دریای  خبرنگار  گزارش  به 
محسنی در پنجمین بازدید خود از دورترین روستای 
خمیر، یکی از خواسته ها و نیازهای ساکنین شینگو 
را به مرحله اجرا رساند و بدین ترتیب، تنها مدرسه 
بزودی  است،  بهداشتی  سرویس  فاقد  که  روستا 

سرویس بهداشتی خواهد داشت.
وسایل  تهیه  از  خمیر  مرکزی  بخشدار  همچنین 
ورزشی برای دانش آموزان روستای شینگو خبر داد 
و گفت: وسایل ورزشی از جمله توپ فوتبال و والیبال 

برای جوانان و نوجوانان روستا تهیه شده است.
محسنی در خاتمه تصریح کرد: البته مشکل و خواسته 
که  است  راه  به  دسترسی  شینگو  روستاییان   اصلی 
تحقق آن، همت همه مسئولان استانی را می طلبد و 
ما در بخشداری مرکزی، همچنان پیگیر آن خواهیم 
بود.روستای شینگو واقع در جنوب غربی کهورستان 

و در فاصله 110 کیلومتری خمیر واقع شده است.

ناپایداری جوی و دریایی در 
برخی نقاط هرمزگان

هرمزگان  نقاط  برخی  در  فصلی،  سامانه  تاثیر  بعلت 
ناپایداری جوی و دریایی پیش بینی می شود.

کارشناس اداره کل هواشناسی هرمزگان گفت: وزش 
و  هرمز  تنگه ی  در  شرقی  جنوب  شدید  نسبتا  باد 

دریای عمان موجب مواج شدن دریا می شود.
و  در صبحگاه  باد  سرعت  افزود:  نژاد  حمزه  مجتبی 
ساعاتی از شب بویژه در منطقه جاسک نیز قابل توجه 
خواهد بود و موجب اختلال در رفت و آمد های دریایی 

می شود.
وی گفت: امروز خلیج فارس کمی مواج است و از دوم 
تیرماه، وزش باد نسبتا شدید جنوب شرقی سبب مواج 

شدن جزایر غربی می شود.
کارشناس اداره کل هواشناسی هرمزگان گفت: بعد از 
ظهر هم با رشد ابر های همرفتی در ارتفاعات استان 
لحظه ای  افزایش  و  وبرق  رعد  باران،  موقتی  رگبار 

سرعت باد انتظار است.
ارتفاعات شرقی استان احتمال  افزود: در  حمزه نژاد 
سیلابی شدن موقت رودخانه های فصلی پیش بینی 

می شود.
وی گفت: در سایر مناطق استان آسمان صاف تا کمی 

ابری، هوا در طول روز با غبار محلی همراه است و
از نظر دمایی هم در برخی نقاط استان بویژه مناطق 
کاسته  روز  طول  در  بیشینه  دمای  میزان  از  شرقی 

می شود.
با  گفت:  هرمزگان  هواشناسی  کل  اداره  کارشناس 
شناور های  آمد  و  رفت  از  دریا  بودن  مواج  به  توجه 
سبک خودداری شود و تمهیدات لازم در دریای عمان 

و شرق تنگه ی هرمز صورت گیرد.
بارش های  وقوع  بعلت  همچنین  افزود:  نژاد  حمزه 
حریم  در  قرارگیری  از  ارتفاعات،  در  رگباری 
رودخانه های فصلی بویژه در منطقه بشاگرد خودداری 

شود.

کودک گمشده رودانی به آغوش 
خانواده بازگشت

فرماندار رودان گفت: با تلاش های نیروهای جمعیت 
روستای  گمشده  کودک  محلی  افراد  و  احمر  هلال 
به  جستجو  ساعت ها  از  پس  شهرستان  این  خراوی 

آغوش خانواده بازگردانده شد.
داشت:  اظهار  رودان  فرماندار  سالاری  عبدالرضا 
انتظامی  نیروی  احمر،  هلال  نیروهای  تلاش  با 
محل  اهالی  و  مردم  همکاری  و  کمک  همچنین  و 
کوه های  در  خروای  روستای  شده  مفقود  کودک 

اطراف این روستا پیدا شد.
 ۳0 از  افزود:  حادثه  این  جزئیات  تشریح  در  وی 
ساله   1۲ کودک  یک  شدن  مفقود  گزارش  خرداد 
از توابع بخش مرکزی به ستاد  در روستای خراوی 
بحران، هلال احمر و نیروی انتظامی شهرستان اعلام 
به  احمر  هلال  جمعیت  امدادگران  سریعا  که  شد 
منطقه اعزام شدند.فرماندار رودان ادامه داد: پس از  
1۵ ساعت عملیات جستجو شبانه روزی در کوه های 
اطراف این روستا با تلاش امدادگران جمعیت هلال 
احمر و جمعی از افراد محلی حدود ساعت پنج این 
خانواده اش  آغوش  به  و  پیدا  شده  مفقود  کودک 

بازگردانده شد.

۲۸ کیلومتر تور منوفلامنت در 
کیش توقیف شد

دریابانی کیش گفت:  پایگاه  و  ویژه  انتظامی  فرمانده 
ماموران دریابانی این فرماندهی موفق به توقیف ۲۸ 
کیلومتر تور منوفلامنت از چهار فروند شناورمتخلف 

در آب های این جزیره شدند.
به گزارش دریای اندیشه ،  سرهنگ علی اصغر جمالی 
پایگاه  ماموران  داشت:  اظهار  خبرنگاران  جمع  در 
جزیره  آبهای  در  زنی  گشت  حین  کیش  دریابانی 
غیرمجاز  تور  کیلومتر   ۲۸ کشف  به  موفق  کیش، 
منوفلامنت صیادی و توقیف ۴ فروند شناور متخلف 
که به صورت تور اندازی محاصره ای اقدام به صیادی 

می کردند، شدند.
کیش  ویژه  دریابانی  های  گشت  کرد:  تصریح  وی 
در صورت برخورد با هر گونه تخلف در این حوزه با 
متخلفان برخورد کرده و موارد را به اداره شیلات اعلام 
می کند.سرهنگ جمالی با بیان اینکه مقدار چهار تن 
ماهی کشف شده با دستور دادستان جزیره کیش بین 
افراد کم بضاعت از سوی نهادهای حمایتی تقسیم شد 
افزود: حضور محسوس، نامحسوس مستمرگشت های 
دریابانی  پایگاه  و  ویژه  انتظامی  فرماندهی  دریادلان 
کیش و حمایت مردم بویژه بومیان جزیره نقطه قوت 

موفقیت های ماموران انتظامی و دریابانی است.
انتظامی ویژه و پایگاه دریابانی کیش اضافه  فرمانده 
کرد: با توجه به حضور شناورهای صیادی بنادر اطراف 
از  استفاده  و  کیش  جزیره  سرزمینی  های  آب  در 
تورها و روش های غیرمجاز صید دریابانی کیش به 
درخواست صیادان و اداره محیط زیست جزیره کیش 
با اینگونه شناورها برخورد کرده و پس از توقیف و طی 
مراجع  به  را  ها  آن  پرونده  تشکیل  و  قانونی  مراحل 

قضایی تحویل می دهد.
 در پایان این گزارش باید گفت:تورهای منوفلامنت 
پلاستیک  از جنس  و  رشته  تک  تورهای  به صورت 
هستند و به راحتی در آب توسط آبزیان دیده نمی 
ذخایر  به  ناپذیری  جبران  خسارات  موجب  و  شوند 

آبزیان می شوند.
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برقراری ارتباط با جامعه و استفاده از ظرفیت نهادهای محلی فرماندار شهرستان بندرلنگه:

به گزارش اختصاصی روزنامه دریای اندیشه، علی رضا 
احمدی منش دادستان عمومی و انقلاب مرکز استان 
هرمزگان در نشست با خبرنگاران اظهارداشت: یکی 
از طرح های مهمی که در سطح شهرستان بندرعباس 
با اهتمام ویژه دستگاه قضا اجرا شد بحث جمع آوری 
این موضوع کمبود  برای  ما  بود که  معتادین متجاهر 
ما  ماده ۱۶  شدید ظرفیت داشتیم چرا که کمپ های 

نهایتا حدود ۳۰۰ الی ۳۰۰ نفر ظرفیت داشت.
گرفت  صورت  استان  در  که  تلاشی  با  افزود:  وی 
را  بندرعباس   1۶ ماده  کمپ های  ظرفیت  توانستیم 

به ۵00 نفر افزایش دهیم و هم اکنون حدود ۹00 
مراکز ساماندهی  این  در  را  متجاهر  معتادین  از  نفر 

کرده ایم.
معتادین  از  برخی  اینکه  بیان  با  منش  احمدی 
به  فصلی  صورت  به  دیگر  استان های  از  متجاهر 
هرمزگان می آیند گفت: هم اکنون در تلاش هستیم 
بهبود  ما  از معتادینی که در کمپ های  بسیاری  که 
پیدا کرده اند را به استان های خودشان منتقل کنیم 
و  است  شده  آغاز  ها  آن  از  تعدادی  انتقال  کار  که 
جمع آوری  برای  جا  که  می کنیم  تلاش  کار  این  با 

دادستان  منش  احمدی  شود.  باز  جدید  معتادین 
با  درپایان   استان هرمزگان  انقلاب مرکز  و  عمومی 
به  متجاهر  معتادین  با  برخورد  در  اصل  اینکه  بیان 
شکلی است که حتی یک معتاد هم در شهر وجود 
غفاری  آیت الله  محله  به  اشاره  ضمن  باشد  نداشته 
بندرعباس گفت: در محله آیت الله غفاری مجموعه 
کرده  صرف  بسیاری  زمان  دادستانی  و  دادگستری 
محله  این  در  بسیاری  مشکلات  هم  هنوز  اما  است 
وجود دارد که عمده مشکلات از بحث عدم مالکیت 

مردم بر منازل و زمین ها شروع می شود .

دادستان عمومی و انقلاب مرکز  هرمزگان:  

اجرای طرح جمع آوری معتادین متجاهر تا پایان معتادین در شهر ادامه خواهد داشت 

ایجاد فضایی برای ارتباط و تعامل دوسویه میان مردم 
و مسوولان یکی از  اهداف شورای رسانه است.

شهرستان  اندیشه  دریای  نگار  خبر  گزارش  به   
فواد  مهندس  ریاست  از  چندماه  قریب  بندرلنگه 
زده  تکیه  بندرلنگه  فرمانداری  کرسی  بر  که  مرزاده 
با دعوت خبرنگاران بندرلنگه سکوت خودرا شکست 
و، شورای هماهنگی رسانه های شهرستان بندرلنگه 
فرماندار، صابری معاون  زاده  با حضور مهندس مراد 
از  تعدادی  و  فرمانداری  اجتماعی  و  امنیتی  سیاسی 

اصحاب رسانه شهرستان بندرلنگه را کلید زد 
بندرلنگه  شهرستان  فرماندار  زاده  مراد  مهندس 
با  ها  رسانه  کرد:هماهنگی  مطرح  نشست  این  در 

اولویت  از  تهیه گزارش و خبر یکی  مسئولان جهت 
های شورای رسانه است.

ممکن  نحو  بهترین  به  باید  ها  رسانه  ظرفیت  از 
استفاده می شود.

بندرلنگه  شهرستان  فرماندار  زاده  مراد  مهندس 
که خدای  کنند  مراقبت  باید  نیز  محلی  های  رسانه 
ناکرده خوراک برای رسانه های معاند درست نکنند.

مسئولان خدمات نظام را در رسانه ها تبیین کنند.
شهرستان باید از ظرفیت صدا وسیما  بیشترین بهره 

را ببرد.
رسانه ها در جامعه نقش اصلی امید آفرینی را دارند.
یکی از بال های توسعه هر جامعه رسانه است.رسانه 

باعث  جامعه  بر  خود  نظارت  و  سازنده  انتقاد  با  ها 
اعتلای آن جامعه می شوند.

شورای هماهنگی روابط عمومی دستگاه های اجرایی 
دستورالعمل های  گرفتن  نظر  در  با  باید  رسانه ها  و 
و  فعالیت ها  قوت  نقاط  بیان  برای  اطلاع رسانی 
ارتباط  دستاوردهای نظام وارد میدان شوند.برقراری 

از ظرفیت نهادهای محلی برای  با جامعه و استفاده 
طول  در  شده  انجام  خدمات  و  دستاوردها  بیان 
جذب  و  افزایی  بصیرت  به  می تواند  اسلامی  انقلاب 

مشارکت ها کمک کنند.
ایجاد فضایی برای ارتباط و تعامل دوسویه میان مردم 

و مسوولان یکی از  اهداف شورای رسانه است.

سکوت خودرا با خبرنگاران شکست 

مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم در دیدار مردمی با 
مردم روستای دیرستان از موافقت شورای عالی مناطق 
آزاد با تبدیل شدن سراسر جزیره قشم به منطقه آزاد 

خبر داد.
به گزارش دریای اندیشه ، افشار فتح الهی در نشست 
با مردم روستای دیرستان اظهار داشت: یکپارچه سازی 
از خواسته های  آزاد یکی  به یک منطقه  جزیره قشم 
به  دادن  پایان  اولویت  با  قشم  آزاد  منطقه  سازمان 
حاکمیتی  دوگانگی های  درنتیجه  مردمی  مشکلات 
موجود بود که توانست با پیگیری های ما و حمایت 
دکتر محمد، موافقت شورای عالی مناطق آزاد را بعد از 

سال ها، کسب کند.
وی افزود: موافقت برای حل معضل دوگانگی حاکمیتی 
با حمایت  نفع مردم که  به  و  قشم در دولت مردمی 
می تواند  شد،  همراه  آزاد  مناطق  عالی  شورای  دبیر 
توسعه  برای  دقیق  برنامه ریزی  و  اصولی  مدیریت  با 
دغدغه های  کاهش  ضمن  جزیره،  سطح  در  متوازن 

اقتصاد و درآمد مردم در  ارتقاء سطح  به  قشموندان، 
سال های آتی انجامیده، حرکت این منطقه را در مسیر 
درستی منطبق بر مأموریت های ذاتی یک منطقه آزاد، 

ریل گذاری  کند.
فتح الهی ادامه داد: باتوجه به ماده ۶۵ احکام دائمی 
مناطق آزاد، کلیه اختیارات و هر مسوولیتی که نیازمند 
تصمیم گیری صریح و سریع )جز دستگاه های نظامی، 
انتظامی و امنیتی( باید در حیطه اختیار مدیران عامل 

مناطق آزاد، باشد.
وی تاکید کرد: معضل دو حاکمیتی در قشم سال هاست 
این  اقتصادی  فعالان  به ویژه  و  ساکنان  گریبان  که 
منطقه را گرفته و آثار زیانباری بر زندگی روزمره مردم 
و سرمایه گذاران از مدیریت شهری گرفته تا پروژه های 
مالیاتی در جزیره  و  اقتصادی، مسایل گمرکی  کلان 

گذاشته است.
به گفته فتح الهی، منطقه آزاد قشم با داشتن شرایط 
ویژه و موقعیت ژئوپلیتیکی خاص خود که این منطقه 

را متمایز و متفاوت از سایر مناطق آزاد کشور کرده، 
و  پایبندی  عدم  و  مدیریتی  دلیل چندگانگی های  به 
مناطق  در  قوانین  به  اجرایی  دستگاه های  تمکین 
دچار  مختلف  ابعاد  در  مناطق  سایر  به  نسبت  آزاد، 

عقب ماندگی شده است.
تأثیرگذارترین  و  مهم ترین  از  یکی  کرد:  تشریح  وی 
گام ها برای جبران این عقب ماندگی، اعمال ماده ۶۵ 
قانون احکام دائمی برنامه توسعه برای رفع دوگانگی 
رویه  ایجاد وحدت  و  قشم  آزاد  منطقه  در  حاکمیتی 
در مدیریت مبنی بر تفویض مأموریت های دستگاه های 

اجرایی به این سازمان است.
تقدیر  ضمن  قشم  آزاد  منطقه  سازمان  مدیرعامل 
دبیر  و  آزاد  مناطق  عالی  شورای  همراهی های  از 
شوایعالی مناطق آزاد، گفت: با موافقت صورت گرفته 
فعالان  و  مردم  دوگانگی که خواسته  این  رفع  جهت 
اقتصادی جزیره برای حل مشکلات عدیده زندگی و 
سرمایه گذاری در قشم است، سازمان منطقه آزاد قشم 

خواهد توانست باقدرت بیشتر و گام های مستحکم تری 
در راستای ایفای این مسؤولیت ها نقش آفرینی کرده و 
در همه بخش های اقتصادی، صنعتی، گردشگری که 
اولویت داده است، سراسر جزیره را  قانون گذار به آن 

منتفع کرده و به توسعه بیشتر کشور نیز کمک کند.
این لایحه برای تصویب نهایی و تبدیل شدن به قانون، 

به زودی به مجلس ابلاغ می شود.

موافقت شورای عالی مناطق آزاد با تبدیل شدن سراسر قشم به منطقه آزاد

امام جمعه قشم گفت: شهید چمران مجاهد عارف و وارسته ای است که در تبعیت 
پیشتاز  اسلامی  جمهوری  بنیانگذار  خمینی)ره(  امام  حضرت  زمان  فقیه  ولی  از 

حضور در صحنه های نیاز انقلاب و نظام بود.
حجت الاسلام غلامرضا حاجبی همزبان با چهل و یکمین سالگرد شهادت سردار 
و مجاهد سرافراز اسلام دکتر مصطفی چمران )۳1 خرداد 1۳۶0( در گفت و گو با 
خبرنگار ایرنا در پاسخ به این سوال که مهم ترین خصوصیات اخلاقی این شهید به 
عنوان الگوی ماندگار و نمادی از شجاعت، بصیرت و مقاومت ملت ایران چیست، 
اظهار داشت: همانطوری که امامین انقلاب فرمودند، چمران شخصیتی است که 
در عین تخصص و علم لازمی که نسبت به مسائل جهانی و مسائل علمی داشت، 
روحیه انقلابی خود را تا لحظه آخر حفظ کرد.وی ادامه داد: شهید چمران انسانی 
بود که حضرت امام خمینی )رضوان الله تعالی علیه( درباره وی فرمودند: چمران با 
عزت و عظمت و با تعهد به اسلام جان خودش را فدا کرد و در این دنیا شرف را 

بیمه کرد و در آن دنیا هم رحمت خدا را بیمه کرد.
امام جمعه قشم توضیح داد: علت این فرمایش حضرت امام)ره( این است که شهید 
چمران که جز نخبگان جهانی بود در صحنه های که انقلاب و  نظام به او نیاز داشت 
به عنوان یک مجاهد فی سبیله الله با سرعت و بدون فوت وقت حضور پیدا می کرد 
و یک شخصیت عرفانی و اخلاقی داشت.حجت الاسلام حاجبی اضافه کرد: امروز 
نیز نیاز داریم که استادان بسیجی در عین تخصص آن جاهای که انقلاب و نظام 
به حضور آنان نیاز دارد، باید حضور پیدا کنند.وی تاکید کرد: امروز نقش استادان 
بسیجی به خصوص در گام دوم انقلاب و به ویژه در بحث جهاد تبیین باید بسیار 
پر رنگ باشد.به گزارش ایرنا، ۳1 خرداد ماه سالگشت شهادت و عروج خونین شهید 
دکتر مصطفی چمران نماینده و مشاور امام خمینی )ره( در شورای عالی دفاع در 

دهلاویه در جنوب ایران و استان خوزستان است.
در چنین روز هنگامی که سخنانش تمام شد، با همه رزمندگان خداحافظی و دیده 
 بوسی کرد، به همه سنگرها سرکشی کرد و در خط مقدم، در نزدیک  ترین نقطه 
به دشمن، پشت خاکریزی ایستاد و به رزمندگان تاکید کرد که از این نقطه که او 

هست، دیگر کسی جلوتر نرود، چون دشمن به خوبی با چشم غیرمسلح دیده می  
شد و مطمئنا دشمن هم آنها را دیده بود.

آتش خمپاره که از نخستین ساعت های بامداد آغاز شده بود و علاوه بر رستمی 
داد  دستور  چمران  دکتر  و  گرفت  باریدن  بود،  گرفته  نیز  دیگری  های  قربانی  
رزمندگان به سرعت از کنارش متفرق شوند و از هم فاصله بگیرند.یارانش از او 
فاصله گرفتند و هر یک در گودالی مات و مبهوت در انتظار حادثه  ای جانکاه بودند 
که خمپاره  ها در اطراف او به زمین خورد و با اصابت یکی از خمپاره  های صدامیان، 
یکی از نمونه  های کامل انسانی که مایه  مباهات خداوند است، یکی از شاگردان 
متواضع علی)ع( و حسین)ع(، یکی از عارفان سالک راه حق و حقیقت و یکی از 
ارزشمندترین انسان  های علی  گونه و یکی از یاران با وفای امام  خمینی)ره( از 
دیار ما رخت بربست و به ملکوت اعلی پیوست.ترکش خمپاره ۶0 دشمن به پشت 
سر دکتر چمران اصابت کرد و ترکش  های دیگر صورت و سینه ۲ یارش را که 
در کنارش ایستاده بودند، شکافت و فریاد و شیون رزمندگان و دوستان و برادران 
باوفایش به آسمان برخاست.او را به سرعت به آمبولانس رساندند. شاید در آن 
اوقات، همانطوری که خود آرزو کرده بود، حسین )ع( بر بالینش بود و او از عشق 
دیدار حسین )ع( و رستن از این دنیای پر از درد و پیوستن به روح، به زیبایی، 
به ملکوت اعلی و به دیار مصفای شهیدان، فرصت نگاهی و سخنی با ما خاکیان 
را نداشت.در بیمارستان سوسنگرد که بعدا به نام شهید دکتر چمران نامیده شد، 
کمک  های اولیه انجام شد و آمبولانس به طرف اهواز شتافت، ولی افسوس که فقط 
جسم بی  جانش به اهواز رسید و روح او سبکبال و با کفنی خونین که لباس رزم 
او بود، به دیار ملکوتیان و به نزد خدای خویش پرواز کرد و ندای پروردگار را لبیک 

گفت که: »ارجعی الی ربک راضیه مرضیه«.
از شهادت انسان  ساز سردار پرافتخار اسلام، این فرزند هجرت و جهاد و شهادت 
و اسوه حرکت و مقاومت، نه تنها مردم اهواز و خوزستان بلکه امت مسلمان ایران 
و شیعیان محروم لبنان به پا خاستند و حتی ملل مستضعف و زاده دنیا غرق در 

حسرت و ماتم گردیدند.

شهید چمران در تبعیت از ولی فقیه پیشتاز حضور در صحنه های نیاز انقلاب بود

شرکت آب و فاضلاب استان هرمزگان به عنوان دستگاه مناقصه گزار در نظر دارد مناقصه مشروحه ذیل را از طریق سامانه تدارکات 
الکترونیکی دولت برگزار نماید . 

پیشنهاد مناقصه  ارائه  تا  از دریافت اسناد مناقصه  کلیه مراحل برگزاری مناقصه 
گران و بازگشایی پاکت ها از طریق درگاه سامانه تدارکات الکترونیکی دولت 

است  لازم  و  شد  خواهد  انجام      www.setadiran.ir آدرس  به   ) ستاد   (
مناقصه گران در صورت عدم عضویت قبلی , مراحل ثبت نام در سایت مذکور 

و دریافت گواهی امضای الکترونیکی را جهت شرکت در مناقصه محقق سازند .
تقی  مکعبی  متر   100 مکش  تعادلی  مخزن  اجرایی  عملیات    : مناقصه  موضوع 
آباد - جغدر و شبکه توزیع آب روستای جلالی از مجتمع روستایی سراح - جلالی
مبلغ برآورد اولیه :26,427,621,549 ریال ) بیست و شش میلیارد و چهارصد 
و بیست و هفت میلیون و ششصد و بیست و یک هزار و پانصد و چهل و نه ریال (
خزانه  اسناد  و  مشارکت  اوراق  اعتباری  اسناد  طریق  از   " فوق  پروژه  اعتبار   (  

اسلامی  تامین میگردد (
)یک  1,321,381,077ریال   : کار  ارجاع  فرایند  در  شرکت  تضمین  مبلغ 
هفتاد  و  هزار  یک  و  هشتاد  و  سیصد  و  میلیون  یک  و  بیست  و  سیصد  و  میلیارد 

و هفت  ریال (.
رتبه و رشته مورد نظر : دارای رتبه 5 رشته آب

سپهر  حساب  شماره  به  ریال   5/000/000  : اسناد  خرید  مبلغ 
0102934990003 بانک صادرات شعبه گلشهر جهت فروش اسناد مناقصه

مهلت زمانی دریافت اسناد مناقصه از سایت : ساعت 14 تاریخ 1401/04/04تا 
ساعت 14 تاریخ 1401/04/08

مهلت زمانی ارائه پیشنهاد : ساعت 14 مورخ 1401/04/21
زمان بازگشایی پاکت ها :  ساعت 10  مورخ 1401/04/22

و  هرمزگان  استان  فاضلاب  و  آب  شرکت  کنفرانس  سالن   : بازگشایی  محل 
حضور یک نفر نماینده از طرف هر یک از پیشنهاد دهندگان در جلسه بازگشایی 

پیشنهادها آزاد است .
امتیاز کیفی لازم : پیشنهادات واصله پس از ارزیابی کیفی مناقصه گران و احراز 

حداقل امتیاز لازم )70 درصد(بازگشایی خواهد گردید.
تدارکات  سامانه  از   را  مناقصه  اسناد  باشند  می  موظف  دهندگان  پیشنهاد 
الکترونیکی دولت ) ستاد ( به آدرس www.setadiran.ir دریافت و با توجه 
به  و  تهیه  و ج  ، ب  الف  پاکات  مدارک لازم شامل  مناقصه  اسناد  مندرجات  به 

صورت فایلهای pdf در سامانه فوق درج نمایند .
سایر جزئیات و شرایط در اسناد مناقصه درج شده است .

بیشتر  اطلاعات  دریافت  جهت  گزار  مناقصه  دستگاه  تمـاس  اطــلاعات   
بلوار  بندرعباس    -   : آدرس  الف  های  پاکت  ارائه  و  مناقصه  اسناد  خصوص  در 
– شرکت آب و فاضلاب استان هرمزگان   )  بیمارستان شریعتی  ناصر - جنب 
و  آب  شرکت  اینترنتی  سایت   33350582-86-87 تلفن     ) قراردادها  امور 
    WWW.Abfa Hormozgan.com:نشانی به  هرمزگان  استان  فاضلاب 
اطلاعات سامانه ستاد جهت انجام مراحل عضویت در سامانه : مرکز تماس تهران 
:27313131  دفتر ثبت نام : 88969737 و 85193768 .                                                                               

روابط عمومی و آموزش همگانی  شرکت آب و فاضلاب استان هرمزگان

نوبت اول تجدید فراخوان مناقصه عمومی  یک  مرحله ای

زاد  امیری  امیر  سید   ، اندیشه  دریای  گزارش  به 
مدیرعامل شرکت شهرکهای صنعتی هرمزگان با اعلام 
این خبر تشریخ کرد: در یک ماه اخیر طي انعقاد ۸ 
قرارداد به ارزش 7۶ هزار و 7۴۵ میلیون ریال؛ زمین 
به  خدماتي  و  کارگاهي  صنعتي،  کاربري  با  هایی 

مساحت ۲ هکتار به سرمایه گذاران واگذار شد.
با  صنعتي  طرح   ۲ همچنین  کرد:  خاطرنشان  وی 
سرمایه گذاري ۶۶ هزار و 71۹ میلیارد ریال به بهره 
برداري رسیدند که با افتتاح این طرح ها براي 1۳۵ نفر 

ایجاد اشتغال شد. 

صنعتی  شهرکهای  شرکت  مدیرعامل  زاد  امیری 
هرمزگان در پایان تصریح کرد: با حمایت و پیگیري 
در  مستقر  راکد  صنعتي  طرح   ۶ شرکت  این  هاي 
تولید  چرخه  وارد  استان  صنعتي  نواحي  و  شهرکها 

شدند.

6 طرح راکد به چرخه تولید بازگشتند

خبر  
اختصاصی

خبر  
اختصاصی
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تیم فوتسال صنایع هرمزگان 
لیگ برتری شد

تیم فوتسال صنایع هرمزگان به لیگ برتر فوتسال کشور صعود کرد.به گزارش دریای اندیشه ، در هفته نهم لیگ دسته اول فوتسال باشگاه های کشور 
تیم صنایع هرمزگان خارج از خانه مقابل ایرالکو اراک سه بر یک به برتری رسید تا با کسب ۱۷ امتیاز و یک هفته زودتر بعنوان تیم دوم بعد از گهر 
زمین سیرجان به لیگ برتر راه یابد.محمد بنی اسدی، محمدحسین بازیار و محمد رضا دهقانی برای صنایع گلزنی کردند.این پروژه در حالی تکمیل 
شد که تیم صنایع هرمزگان سال گذشته تا یک قدمی لیگ برتر پیش رفت، اما بدلیل تفاضل گل کمتر نسبت به فولاد زرند لیگ برتری نشد.

بزودی در زمین ورزشی روستای 

ونک چمن مصنوعی نصب می شود 

در ماه رمضان امسال و با شروع مسابقات جام فوتسال 
های  زمین  کمبودهای  و  مشکلات  پیگیر  روستایی 
ورزشی مناطق روستایی شرق استان بود و در همین 
ونک  روستای  ورزشکار  و  انگیزه  با  جوانان  از  پیوند 

بخش لیردف یاد کردیم .
در آن ایام یکی از این جوانان اهل روستای ونک بخش 
از نبود چمن مصنوعی گلایه کرد و  لیردف جاسک 
گفت؛  بازی کردن در زمین ماسه ای و بدون چمن 
سخت است و در هنگام مسابقه بازیکنان زود خسته 

می شوند .
وی از مسئولان ورزشی شهرستان جاسک تقاضا کرد 
اقدام  ورزشی  زمین  این  نصب چمن مصنوعی  برای 
مرادی  عبدالحمید  امروز  ارتباط  همین  .در  نمایند 
مدیر اداره ورزش و جوانان جاسک بیان کرد: قرار داد 
خرید چمن مصنوعی زمین ورزشی روستای  ونک  با 
پیمانکار اجرایی شده و ظرف بیست روز آینده چمن 
مصنوعی در این روستا نصب و تحویل جوانان شایسته 

ونک خواهد شد. 
تاخیری در نصب چمن های مناطق  اگر  وی گفت: 
روستایی صورت گرفته  بخاطر تعدد تقاضا در سطح 
استان است و پیمانکار بر اساس نوبت اقدام به انتقال و 
نصب چمن های مصنوعی می کند در مجموع بزودی 
صاحب  لیردف  بخش  ونک  روستای  ورزشی  زمین 

چمن مصنوعی می شود.

متولی ورزش   میناب  از اخرین 
تمرینات تیم منتخب بیس بال 

دیدن نمود

با  میناب   شهرستان  ورزش  متولی   ولی   مجتبی    
این   شهرستان   امینی  استادیوم شهید   حضور  در 
از اخرین تمرینات تنها  تیم بیس بال  منتخب استان 

دیدن نمود.
گفت؛ورزشکاران   حضور  این  حاشیه  در  پور  ولی 
توانمند و مستعد مینابی  سفیران  فرهنگ و ادب  این 

استان در کشور و جهان هستند.
پیگیری   از  خرسندی   ابراز  ضمن  همچنین   وی 
تمرینات مستمر تنها تیم استان در رشته بیس بال  
که در تاریخ ۷تمُ  تیر ماه  به میزبانی استان تهران 
برگزار میگردد گفت؛این تیم متعلق تنها به شهرستان 
و  هرمزگان   استان  به  متعلق  نیست.بلکه   میناب 

جامعه بزرگ ورزش هرمزگان میباشد.
 امیدواریم  مسیولین  ارشد استان همانطوریکه  برای 
رشته های  ورزشی دیگر سرمایه گذاری می نمایند  
از این نمایندگان  لایق  هرمزگان  و شهرستان میناب 
نیز در کنار  اداره ورزش و جوانان شهرستان میناب 

حمایت  نمایند.

بندرعباس قطب موج سواری و 
پدل برد ایران است

بهترین  گفت:  کشورمان  برد  پدل  ملی  تیم  عضو 
عملکردم را در مسابقات پیشرو داشته باشم تا بتوانم 
در مسابقات جهانی و المپیک شرکت کرده و بهترین 

نتیجه را کسب کنم.
امروزه  افزود:  ایسنا،  با  محسن تراهی در گفت و گو 
که  کسانی  برای  را  خوبی  بسیار  فضای  ایم  توانسته 
دوست دارند در رشته های موج سواری و پدل برد 
می  جرات  به  و  کنیم  فراهم  باشند،  داشته  فعالیت 
توانم بگویم که در حال حاضر قطب این ورزش استان 
با  و  بیشترین  است که  بندرعباس  و شهر  هرمزگان 

کیفیت ترین ورزشکاران را در این زمینه دارد.
تیم  در  افراد  بیشترین  اکنون  هم  داد:  ادامه  وی 
را  آقایان  در بخش  و چه  بانوان  در بخش  ملی، چه 

ورزشکاران بندرعباسی تشکیل داده اند. 
در حال حاضر افراد بسیار توانمندی مانند آریا نصیری 
این رشته داریم که  و کوثر حاضر خواجه داد را در 
های  مدال  کسب  و  عملکرد  بهترین  اند  توانسته 

مختلف داشته باشند.
ورزش  این  در  خود  فعالیت  شروع  درباره  تراهی 
داشتم  فعالیت  فوتبال  ورزش  در  ابتدا  کرد:  عنوان 
بعد  شدم.  مواجه  شدید  مصدومیت  با  متاسفانه  که 
از مدتی فعالیت نکردن در پی تفریح موج سواری با 
رشته پدل برد آشنا شدم و بعد از آن در این زمینه 
شروع به فعالیت کردم و در مدت زمان کمی توانستم 

در مسابقات کسب مقام کنم.
تیو  باشگاه  اختلاف  با  اکنون  هم  کرد:  اضافه  وی 
و  هستیم  هرمزگان  در  فعال  باشگاه  بزرگترین 
تمام  و  است  ای  حرفه  کاملا  صورت  به  فعالیتمان 
تلاشمان این است که مردم بندرعباس با فضایی که 
فراهم شده و امکانات خوبی که وجود دارد بیشتر آشنا 

شوند و بتوانند از این امکانات استفاده کنند. 
در حال حاضر بهترین سواحل و امکانات را در اختیار 
داریم که می توانیم به نحو احسنت از آن ها استفاده 
کنیم و مردم بتوانند در کنار دریا لذت برده از امکانات 

تفریحات دریایی بهترین بهره را ببرند.

مدیر تیم فوتسال صنایع هرمزگان:

قدرت جوانان هرمزگانی را به رخ 
فوتسال کشور کشیدیم

مدیر تیم فوتسال صنایع هرمزگان گفت: لذت بخش 
بتوان  بومی  نفرات  و  کادر  با  که  نمی شود  این  از  تر 

جواز حضور در لیگ برتر را کسب کرد.
حمید رضایی افزود: پس از پیروزی برابر ایرالکو اراک 
و صعود به لیگ برتر خستگی سه ساله از روی شانه 

هایم بیرون رفت.
وی با بیان اینکه سه سال پیش قول حضور در لیگ 
برتر به همراه تیم آیندگان را دادم و خوشحالم امروز 
با حمایت باشگاه صنایع هرمزگان این امر محقق شد، 
تصریح کرد: امیدوارم در فصل آینده با حمایت تمامی 
بتوانیم  و  راه هموار شود  استان هرمزگان  مسئولان 

حضوری قدرتمند در لیگ برتر داشته باشیم.
رضایی با اشاره به اینکه لذت بخش تر از این نمی 
حضور  جواز  بتوان  بومی  نفرات  و  کادر  با  که  شود 
در لیگ برتر را کسب کرد، اضافه کرد: به مسئولان 
استان هرمزگان نشان دادیم اگر به جوانان هرمزگانی 
اعتماد شود هرکاری ممکن است و مشاهده کردیم 
در  حضور  جواز  توانستیم  همراهی  و  همدلی  با  که 

لیگ برتر را کسب کنیم.
وی ادامه داد: در لیگ برتر با تزریق دو تا سه بازیکن 
و حفظ همین نفرات قطعا مدعی جدی برای سایر 
صنایع  داد  خواهیم  نشان  و  بود  خواهیم  حریفان 
هرمزگان یکی از قدرت های جدید لیگ برتر فوتسال 

خواهد بود.
مدیر تیم فوتسال صنایع هرمزگان با اشاره به اینکه 
آینده را باید مسئولان پیش بینی کنند، خاطرنشان 
کرد: مأموریتم با صعود به لیگ برتر به پایان رسید و 
باید دید روال ادامه کار در آینده چگونه خواهد بود و 
با چه برنامه ای قرار است در لیگ برتر حاضر شویم.

به پیشنهاد سرخابی های پایتخت نه 
نمی گویم

مهرداد آوخ۳۲ ساله فوتبالیست هرمزگانی است که 
آلومینیوم هرمزگان، پدیده مشهد،  تیم های  از  پس 
صعود  پنجمین  رفسنجان،  مس  و  سیرجان  گهر  گل 
به لیگ برتر را با تیم مس کرمان تجربه کرد و از این 
حیث می تواند در بین رکوردداران فوتبال ایران لقب 

بگیرد.
آوخ در گفت و گو با ایسنا:آدم ماجرا جویی هستم و 

چالش های سخت را دوست دارم.
انتخاب  را  کرمان  مس  هم  باز  برگردم  عقب  به  اگر 
خواهم کرد به نظرم در فوتبال ایران یکی از مهم ترین 
اصول برای موفقیت، شناخت همبازی و طرف مقابل 
است که این اصل برای من بسیار مهم بود.بهترین زوج 
مهاجم خود را تاکنون اکبر صغیری و پیمان رنجبری 

می دانم.
بیان کرد:  امسال خود  برنامه های  با  ارتباط  وی در 
در حال حاظر با مس کرمان قرارداد دارم و قطعا در 
سال بعد هم در مس کرمان خواهم بود.در سال های 
گذشته پیشنهاد از برخی تیم های پایتخت را داشته 
ام ولی متاسفانه شرایطم برای رفتن مهیا نبوده و اگر 
یا  پرسپولیس  مانند  هایی  تیم  از  پیشنهادی  روزی 
استقلال شود، قطعا قبول خواهم کرد.پیشنهاداتی از 
کشور هایی مثل تایلند، هند، اندونزی و عمان داشته 
ام که قبول نکرده ام.با آمدن امیر خلیفه اصل به عنوان 
سرمربی به تیم شهرداری بندرعباس بسیار به این تیم 

کمک شد. 
وی مربی توانمندی است و بندرعباس باید قدر چنین 
اشخاصی را بدانیم. از نظر من حق هرمزگان حضور در 
تیم فولاد هرمزگان  برای  برتر است. همچنین  لیگ 
به  بنده  است.  پیشرفت  به  رو  که  خوشحالم  بسیار 
جرات می توانم بگویم که آرزوی فوتبالی من پیشرفت 

فوتبال بندرعباس است.

دعوت از سه جودوکار هرمزگانی 
به اردوی تیم ملی بانوان

سه  از  دعوت  از  هرمزگان  جودوی  هیئت  رئیس 
جودوکار هرمزگانی به اردوی تیم ملی بانوان خبرداد.

جودوی  هیئت  رئیس  نگهداری  فاطمه  گزارش،  به 
سطح  ارتقای  از  خرسندی  ابراز  ضمن  هرمزگان 
جودوی بانوان در استان هرمزگان عنوان کرد: بنا بر 
مبینا  هرمزگانی  ورزشکار  سه  فدراسیون،  بخشنامه 
کمایی، مرضیه کمایی و مبینا پلالک به اردوی تیم 

ملی بزرگسالان فرا خوانده شدند.
در  اردو  این  برگزاری  مکان  این که  به  اشاره  با  وی 
گل  سلیمانی  شهید  ورزشگاه  و  سیرجان  شهرستان 
گهر خواهد بود، افزود: ملی پوشان باید از تاریخ چهارم 
تا سیزدهم تیرماه در محل اعلامی حاضر شوند و خود 

را به اعضای کادر فنی تیم ملی معرفی کنند.
افزود:  پایان  در  هرمزگان  جودوی  هیئت  رئیس 
را  شده  دعوت  بیشترین  کرمان  از  پس  هرمزگان 
پیشرفت  از  نشان  این  و  دارد  ملی  تیم  اردوی  به 

ورزشکاران استان و علاقه ی بانوان به جودو است. 

خبــــرخبــــر

مدیرکل ورزش و جوانان هرمزگان:

فولاد  کارگران  ساحلی  فوتبال  تیم  از  تجلیل  آئین 
صحن  در  ایتالیا  جهانی  مسابقات  قهرمان  هرمزگان 

شورای شهر بندرعباس برگزار شد.
شورای  اندیشه؛رئیس  دریای  اختصاصی  گزارش  به 
شورای  علنی  جلسه  در  بندرعباس  شهر  اسلامی 
فوتبال  تیم  افزود: موفقیت  بندرعباس،  اسلامی شهر 
ساحلی کارگران فولاد هرمزگان در مسابقات جهانی 
ایتالیا بار دیگر پتانسیل های ورزش استان هرمزگان و 

جوانان بومی را به رخ همگان کشید.
فاطمه جراره با اشاره به اینکه هرمزگان مهد استعدادها 
و ظرفیت های نهفته است، عنوان کرد: شرکت فولاد 
هرمزگان ظرف سالیان اخیر در اجرای مسئولیت های 
و  بلند  های  گام  ورزش  حوزه  در  ویژه  به  اجتماعی 
مناسبی برداشته و موفقیت امروز تیم فوتبال ساحلی 
و  ریزی  برنامه  دهنده  نشان  شرکت  این  کارگران 

سرمایه گذاری در حوزه ورزش است.
وی با بیان اینکه امیدواریم سایر بنگاه های اقتصادی 
همچون فولاد هرمزگان نگاه عدالت محور و توسعه ای 
به تمامی حوزه های مغفول مانده در استان هرمزگان 
کرد:  خاطرنشان  باشند،  داشته  بندرعباس  شهر  و 
امروز به خود می بالیم که اینچنین جوانان هرمزگانی 
اهتزاز  به  را  کشورمان  پرچ  المللی  بین  میادین  در 
قهرمانان  این  از  تجلیل  پایان  در  اند.جراره  درآورده 

و افتخارآفرینان را در وظایف اعضای شورای اسلامی 
شهر بندرعباس دانست.

ورزشی  و  اجتماعی  فرهنگی،  کمیسیون  رئیس 
شورای اسلامی شهر بندرعباس:

تیم  فولاد هرمزگان نشان داد هرمزگان از چه ظرفیتی 
هایی در ورزش برخوردار است

و  اجتماعی  فرهنگی،  کمیسیون  رئیس  همچنین 
ورزشی شورای اسلامی شهر بندرعباس گفت: شرکت 
فولاد هرمزگان نشان داد که یک بنگاه های اقتصادی 
هم می تواند در هرمزگان فعالیت اقتصادی کند هم 
اشتغال ایجاد کند و هم در عمل به مسئولیت های 

اجتماعی اش موفق و کارامد باشد.
حسن سالاری با اشاره به اینکه قهرمانی تیم ساحلی 
ایتالیا  جهانی  مسابقات  در  هرمزگان  فولاد  کارگران 
موجی از شادی و غرور را برای جوانان به ویژه جامعه 
ورزش استان هرمزگان به ارمغان آورد، اظهار کرد: تیم 
ساحلی کارگران فولاد هرمزگان نشان داد هرمزگان 
ورزش  بحث  در  ویژه  به  ورزش  در  ظرفیتی  چه  از 
اندکی توجه  با  های آبی و ساحلی برخوردار است و 
و حمایت می توانند در میادین کشوری و بین المللی 

بدرخشند.
خوبی  به  امروز  هرمزگان  مردم  اینکه  بیان  با  وی 
در  هرمزگان  فولاد  شرکت  که  دهند  می  تشخیص 

عمل به مسئولیت های اجتماعی اش در حوزه درمان، 
آموزش، ورزش و اجتماعی توانسته یک سر و گردن 
از سایر بنگاه های اقتصادی عمل کند، عنوان  بالاتر 
کرد: امیدواریم سایر بنگاه های اقتصادی این شرکت 

را الگو بگیرند تا در دل مردم هرمزگان جای بگیرند.
حمایتی  چتر  امیدواریم  اینکه  به  اشاره  با  سالاری 
همچنان  ورزش  امر  در  هرمزگان  فولاد  شرکت 
هرمزگان  ورزش  کرد:  خاطرنشان  شود،  گسترانیده 
اقتصادی  های  بنگاه  از سوی  نیازمند جدی حمایت 
است و هزینه در امر ورزش سبب رشد انگیزه و نشاط 

در جامعه می شود.
مدیر امور ورزش شرکت فولاد هرمزگان؛

سطح  در  هرمزگان  فولاد  شرکت  در   فعال  تیم   18
کشور حرف های زیادی برای گفتن دارم

مدیر امور ورزش شرکت فولاد هرمزگان در این جلسه 
ساحلی  فوتبال  مسابقات  بار  نخستین  برای  گفت: 
کارگران  و  برگزار  ایتالیا  کشور  در  جهان  کارگران 
زحمتکش فولاد هرمزگان موفق شدند با اقتدار پرچم 

کشورمان را به اهتزاز در بیاورند.
محمد کارگران با اشاره به اینکه شرکت فولاد هرمزگان 
در سالیان اخیر در بحث حمایت از ورزش کارگری و 
حرفه ای با برنامه ریزی ورود کرده است، عنوان کرد: 
در بحث کارگری ۱8 تیم فعال در  مجموعه شرکت 

فولاد هرمزگان فعالیت دارند که در اکثر رشته ها در 
سطح کشور حرف های زیادی برای گفتن دارم.

وی با بیان اینکه با استفاده از طرفیت کارگران شرکت 
توانستیم  ساحلی  فوتبال  رشته  در  هرمزگان  فولاد 
افتخار بزرگی را رقم بزنیم، اضافه کرد: نگاه مدیریت 
کلان شرکت نیز حمایت و ورود جدی در بحث ورزش 
نشان دهیم که  بتوانیم  نگاه  این  با  امیدوارم  و  است 

هرمزگان در تمامی میادین یکه تاز خواهد بود.
هرمزگان  فولاد  شرکت  فعالیت  به  اشاره  با  کارگران 
در ورزش حرفه ای، اظهار کرد: در رشته فوتبال در 
مختلف،  سنی  های  رده  در  بانوان  و  آقایان  تیم   ۱5
فعالیت  در  ساحلی  فوتبال  در  تیم   3 و  فوتسال  در 
هرمزگان  فولاد  تیم  اینکه  بیان  با  جدی هستیم.وی 
مدعی جدی صعود به لیگ دسته دوم فوتبال کشور 
است، عنوان کرد: بزودی تیم جوانان فوتبال ساحلی 
فولاد هرمزگان به عنوان قهرمان ایران راهی مسابقات 

جهانی پرتغال می شود.
از مجموعه مدیریت شرکت فولاد  پایان  کارگران در 
هرمزگان بابت حمایت از ورزش کارگری و حرفه ای 

تقدیر و تشکر کرد.
از  تقدیر  لوح  اهدای  با  پایان  در  است،  ذکر  به  لازم 
ساحلی  فوتبال  تیم  بازیکنان  و  کادرفنی  زحمات 

کارگران فولاد هرمزگان نیز تقدیر به عمل آمد.

مدیرکل ورزش و جوانان استان هرمزگان از حمایت 
ویژه ی این دستگاه از بخش خصوصی که در  تکمیل 
پروژه های ورزشی سرمایه گذاری کند خبر داد و گفت: 
افزایش سرانه ی ورزشی گام مهمی در تحقق اهداف 
دولت سیزدهم در ایجاد عدالت و دسترسی عادلانه و 

آسان آحاد مردم به امکانات و فضاهای ورزشی است.
رو   این  از  کرد:  تصریح  نسب  خادمی  مهری  مظفر 
برای فعالان اقتصادی که علاقه مند به سرمایه گذاری 

یا هزینه در ورزش استان هستند دولت، مشوق ها و 
بسته های حمایتی در نظر گرفته که مهمترین آنها 
در قانون بودجه ۱۴۰۱ نیز آمده است.وی با اشاره به 
اهمیت اجرای قانون در حمایت از سرمایه گذاران بخش 
خصوصی در ورزش استان گفت: در راستای اجرای بند 
)م( تبصره )۹( قانون بودجه سال ۱۴۰۱ کل کشور، 
وزارت  هماهنگی  با  که  حقوقی  اشخاص  کرد  هزینه 
ورزش و جوانان نسبت به تکمیل اماکن ورزشی و خانه 

های جوان، زمین ها و سالنهای ورزشی اقدام نمایند؛ به 
عنوان هزینه قابل قبول مالیاتی قلمداد میگردد.

با  لازم  های  هماهنگی  راستا  این  در  داد:  ادامه  وی 
اداره  و  ریزی  برنامه  و  مدیریت  سازمان  استانداری، 
کل امور مالیاتی استان انجام میشود تا سرمایه گذاران 
ورزشی  فضاهای  تکمیل  و  توسعه  برای  را  بیشتری 
استان مشارکت داده و در نهایت اماکن ورزشی مطلوبی 
را در اختیار مردم و جامعه ی ورزش استان قرار دهیم.

سرمایه گذاران بخش خصوصی در حوزه ی تکمیل فضاهای ورزشی استان حمایت ویژه می شوند

رئیس شورای اسلامی شهر بندرعباس:  

موفقیت تیم فولاد هرمزگان  بار دیگر پتانسیل های ورزش  هرمزگان  را به رخ همگان کشید

با حضور معاون توسعه ورزش بانوان اداره کل ورزش و 
جوانان استان ، علی مهرانی فرماندار جاسک ، سرهنگ 
نیکویی جانشین ناحیه مقاومت بسیج سپاه ، مرادی 
رئیس اداره ورزش و جوانان ، بخشدار مرکزی ، راهی 
نواب   ، مربیان   ، جاسک  بانوان  ورزش  مسئول  زاده 
روسای هیئت های  ورزشی،مدیران باشگاهها و بانوان 
ورزشی  های  هیئت  روسای  نواب  جلسه  ورزشکاردر 
برگزارگردید. فرمانداری  اجتماعات  سالن  در   بانوان 

به گزارش دریای اندیشه  ؛معاون توسعه ورزش بانوان 

اداره کل ورزش وجوانان استان ضمن تشکر از حمایت 
دکتر  آقای  جناب  محترم  کل  مدیر  مثبت  نگاه  هاو 
خادمی از ورزش بانوان استان اظهارداشت: شهرستان 
جاسک جز آن دسته از شهرستانهایی است که بهترین 
عملکرد را در حوزه ورزش بانوان دارند ، ۲ نفر ورزشکار 
 8 ، کاراته  رشته  در  ملی  تیم  اردوی  به  دعوت شده 
طرح ملی که جنبه همگانی دارند و باعث توسعه ورزش 
قهرمانی میشود را به نحو احسنت انجام داده و در طرح 
جام پرچم مینی فوتبال روستایی، که مهمترین پروژه 

روستائیان  ورزشی  استعدادهای  کشف  باعث  و  ملی 
میشود، اولین شهرستان استان است که با ۲۷ تیم در 
این طرح بالاترین ثبت نامی را در بین شهرستانهای 

استان داشته است. 
و  پتانسیل  به  توجه  کرد:با  تصریح  مرادی  فاطمه 
سایر  از  باید  شهرستان  بانوان  ورزش  استعدادهای 
کافی  بهره  شهرستان  اجرایی  های  دستگاه  ظرفیت 
جهت   ، پرورش  و  آموزش  با  نامه  تفاهم  و  برد  را 
داده  خود  کار  اولویت  را  پایه  سنین  از  استعدادیابی 
سنجی  نیاز  برحسب  مربیان  دانش  ارتقاء  جهت  و 
آموزشی  های  کارگاه  و  داوری  مربیگری  های  ،دوره 
نمائید  برگزار  استان  ورزشی  های  هیئت   با همکاری 
وی افزود: توجه به افزایش ورزشکاران سازمان یافته 
موضوع مهمی است  ویکی از اهداف ورزش بانوان است 
 که می بایست در شهرستان به آن توجه جدی شود.
 : اظهارداشت  جاسک  فرماندار  جلسه  این  ادامه  در 
سپاه نقش بسزایی در ورزش جاسک داشته که جای 
تقدیر و تشکر دارد وما سعی و تلاش خواهیم کرد تا 

بتوانیم امکانات مناسبی را در خدمت ورزش بانوان قرار 
دهیم و جا دارد در اینجا تشکر کنم از ورزشکارانی که 
 باعث افتخار آفرینی برای شهرستان و کشور شده اند. 
عبدالمجید مرادی رئیس اداره ورزش و جوانان جاسک 
اظهار کرد: ورزش بانوان شهرستان در اکثر رشته ها 
فعال هستند و سعی در افزایش هیئت های ورزشی 
دختران   ۱۴۰۰ سال  در  همچنین  داریم  شهرستان 
و کشوری کسب  استانی  مدال  ورزشکار جاسک 38 
نمودند و شهرستان جاسک آماده میزبانی  مسابقات 
هندبال  جمله  از  مختلف  های  رشته  در  استانی 
ساحلی هستیم و از هیئت های استانی در در خواست 
باشند. داشته  شهرستانها  با  بیشتر  تعامل   داریم 

سرهنگ نیکویی جانشین ناحیه مقاومت سپاه جاسک 
در ادامه  بیان کرد : انتظار داریم اداره کل ورزش و جوانان 
استان از ورزش جاسک جهت افزایش ،تعمیر و تجهیزات 
 اماکن وسالن های ورزشی نگاه ویژه ای داشته باشد.

پایان جلسه ورزشکاران مسائل  : در  بذکر است  لازم 
و مشکلات در حوزه ورزش بانوان را مطرح نمودند .

باحضور معاون توسعه ورزش بانوان استان،  جلسه نواب روسای هیئت های ورزشی و مربیان جاسک برگزارشد

گفت:  هرمزگان  استان  فوتبال  هیت  رییس  نایب 
فوتبال  مدرسه  هرمزگان  در  فعال  باشگاه های  اگر 
در  گفتن  بری  حرفی  می توانیم  ما  کنند  راه اندازی  را 

فوتبال بانوان داشته باشیم.
کلثوم دارا در گفت وگو با ایسنا گفت: در حال حاضر 
استعدادیابی جوانان و نوجوانان برای تیم ملی بانوان در 
سرتاسر کشور در حال انجام شدن است.ویاظهار کرد: 
تیم  نرفتن حق کسی، سرمربی  بین  از  برای  ازاین رو 
ملی را به استان دعوت کردیم تا بتوانیم برای انتخاب 
از ظرفیت تمام ورزشکاران استفاده کنیم به این صورت 
که تمامی فوتبال آموزان استان برای این استعدادیابی 
ملی  تیم  برای  بتوانیم  انشالله  تا  بیایند  مکان  این  به 
انتخابی داشته باشیم.دارا ادامه داد: هم اکنون حدود ۹۰ 
فوتبال آموز در حال فعالیت داریم که در طی دو روز 
در دو رده سنی جوانان و نوجوانان در این استعدادیابی 

شرکت خواهند کرد.
وی در رابطه با وضعیت فوتبال بانوان استان هرمزگان 
خاطرنشان کرد: در حال حاضر هیچ باشگاهی که در 
مسابقات فوتبال حضور داشته باشند نداریم و این تنها 
کاری است که می توانیم برای علاقه مندان انجام دهیم. 
فوتبال  برای  را  امکانات کمی  استان هرمزگان  در  ما 
که  مطمئن هستم  بنده  کرد:  اظهار  داریم.دارا  بانوان 
ما می توانیم تیم لیگ برتر در فوتبال بانوان هرمزگان 
مدارس  و  کنند  همت  باشگاه ها  اگر  و  باشیم  داشته 
زیادی حضور  راه اندازی کنند، علاقه مندان  را  فوتبال 
پیدا خواهند کرد که می توانند به همه رده های فوتبال 
تیم  بتواند  استان  پیدا کنند و هر شهرستانی در  راه 
فوتبال به ما معرفی کند ما با افتخار با آن ها همکاری 

خواهیم کرد.
نائب رئیس هیات فوتبال هرمزگان عنوان کرد: در حال 

حاضر در فوتسال بانوان در لیگ های دسته سه، دسته 
دو، دسته یک و لیگ برتر و جوانان فعالیت داریم ولی 
متأسفانه در فوتبال بانوان این فعالیت را نداریم. بنده 
مطمئن هستم اگر باشگاه ها مدرسه فوتبال را راه اندازی 
کنند ما می توانیم حرفی بری گفتن در فوتبال بانوان 
ما هیچ  متأسفانه  اینکه  به  اشاره  با  باشیم.وی  داشته 
حمایتی از بانوانی که پتانسیل خوبی در فوتبال دارند 
نداریم که اگر این حمایت را داشتیم می توانستیم مانند 
فوتسال تیم داشته باشیم، تصریح کرد: در سال ۱۴۰۰ 
شهرداری بندرعباس مسابقات لیگ دسته یک را انجام 
جاری  فصل  برای  برنامه ای  هیچ  متأسفانه  ولی  داد 
نیست. در استان ما سرمایه زیادی وجود دارد ولی از 

این سرمایه برای بانوان هزینه نمی شود.
دارا با بین اینکه امروزه در فوتبال آقایان در هرمزگان 
بدانیم  باید  و  است  دادن  رخ  در حال  اتفاقات خوبی 

که بانوان هم می توانند در کنار آقایان پیشرفت کنند 
،استعدادیابی شوند و به تیم ملی راه پیدا کنند، عنوان 
کرد: استعدادهای زیادی داریم ولی به دلیل نداشتن 
تیم منسجم نمی توانیم این افراد را به تیم ملی معرفی 
کنیم. اگر تیم داشته باشیم و در این زمینه کار کنیم 
، مطمئناً ما نیز می توانیم در تیم ملی بازیکن داشته 
داوری  و  مربیگری  بخش  خصوص  در  وی  باشیم. 
تصریح کرد: به عقیده بنده در بخش داوری از خیلی از 

شهرستان های دیگر جلوتر هستیم. 
در داوری ملی و کمک داوری افراد بسیار خوبی را داریم 
و کسانی را داریم که در مسابقات لیگ برتر قضاوت 
می کنند و امسال دو علاقه مند دیگر به داورانمان اضافه 
شدند و هم اکنون در مجموع ۶ داور را در استان داریم. 
را داریم  نیز مربیان بسیار خوبی  در بخش مربیگری 

ولی متأسفانه باشگاه ها از آن ها حمایت نمی کنند.
حمایت  صورت  در  هرمزگان  گفت:  پایان  در  دارا 
می تواند در تمامی رشته های فوتبال، فوتبال ساحلی 

و فوتسال حرفی برای گفتن داشته باشد.

هرمزگان پر از استعداد اما امکانات کمی برای فوتبال بانوان داریم
نایب رییس هیت فوتبال استان هرمزگان؛

گزارش  
اختصاصی
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کشف ۱۱۴ هزار لیتر گازوئیل 
قاچاق در هرمزگان

فرمانده انتظامی استان هرمزگان از کشف ۱۱۴ هزار 
 ۹۰۰ و  میلیارد   ۷۰ ارزش  به  قاچاق  گازوئیل  لیتر 

میلیون ریال در ۲۴ ساعت گذشته خبر داد.
اندیشه ، سردار غلامرضا جعفری  به گزارش دریای 
در  کرد:  اظهار  هرمزگان  استان  انتظامی  فرمانده 
و  سوخت  قاچاق  با  مقابله  تشدید  طرح  اجرای 
جلوگیری از هدر رفت سرمایه ملی با انجام کارهای 
اقدامات پلیسی در ۲۴  ساعت گذشته  اطلاعاتی و 
قاچاق در هرمزگان کشف  گاروئیل  لیتر  ۱۱۴ هزار 
شد.وی گفت: در اجرای این طرح ۸ دستگاه کامیون 
حامل سوخت قاچاق توقیف و سه متهم شناسایی، 
دستگیر و با تشکیل پرونده برای سیر مراحل قانونی 
به مقامات قضایی تحویل داده شدند.فرمانده انتظامی 
کشف  قاچاق  سوخت های  ارزش  هرمزگان  استان 
شده را بنا به نظر کارشناسان اقتصادی ۷۰ میلیارد و 
۹۰۰ میلیون ریال عنوان کرد.جعفری با اشاره به این 
که قاچاق کالا نه تنها باعث بیکار شدن قشر جوان 
جامعه می شود بلکه نوعی اقدام برای ضربه به اقتصاد 

و چرخه تولید کشور است.

وقوع ۱۵ پس لرزه در بندرمقام و 

لامرد

 وحشت مردم روستاهای دهستان بندرمقام از زمین 
لرزه مردم از ترس ار خانه های به باغ ها اطراف پناه 

برده اند 
 بدنبال وقوع زلزله ۵.۲ ریشتری در بندرمقام و غرب 
هرمزگان، تا صبح امروز ۱۵ پس لرزه در این مناطق 
از  اندیشه  رخ داده است. به گزارش خبرنگار دریای 
بندرلنگه ، بدنبال وقوع زلزله ۵.۲ ریشتری در ساعت 
مقام در ۲۲۰ کیلومتری  بندر  امروز در  بامداد   ۱:۳۹
غرب  شهرستان بندرلنگه ، تا زمان مخابره این خبر 
بیش از ۱۵ پس لرزه رخ داده است. بزرگ ترین این 
گفته  به  است.  داشته  شدت  ریشتر   ۴ لرزه ها  پس 
مدیرکل هلال احمر استان هرمزگان  در ۳ روستای 
کانون این زلزله، اسکان اضطراری مهیا شده است. این 

زلزله ها تاکنون خسارات جانی و مالی نداشته است.

در جشنواره ملی بهره وری  پروژه » کاهش مصرف قراضه در شارژ 
فلزی کوره های قوسی »  فولاد  هرمزگان به عنوان یکی از سه پروژه 
برتر کشور انتخاب و پروژه ایجاد و راه اندازی تبلت صنعتی نیز لایق 
شرکت  این  عامل  مدیر  معروفخانی  عطالله  از  و  گردید  سپاس  لوح 

تقدیر شد. 
حاشیه  در  معروفخانی  دکتر  اندیشه؛  دریای  اختصاصی  گزارش  به 
هرمزگان  فولاد  شرکت  در  مصارف  وکاهش  تولید  افزایش  مراسم 
را یکی از اهدف استراتژی این شرکت در حوزه بهره برداری عنوان 
: اهمیت پروژه کاهش مصرف قراضه در شارژ  کرد و اظهار داشت 
فلزی کوره ها در راستای کاهش هزینه ها، پاسخگویی به نیاز بازار و 
افزایش سود آوری است: وی افزایش تولید ۱6 هزار تنی و  افزایش 
۱۵۰۰ میلیارد ریالی  در سودآوری  را از دستاوردهای اجرای این 
های  برنامه  به  توجه  با  داشت:  اظهار  معروفخانی   . برشمرد  پروژه 
تولید  افزایش ظرفیت  توسعه ای پیش رو در واحد فولاد سازی و 
،  اجرای این پروژه کمک شایانی  به اهداف توسعه ای خواهد کرد.

تحقیقاتی  های  پروژه  از  حمایت  به  خود  صحبتهای  ادامه  در  وی 
و دانش بنیان ها اشاره کرد و گفت : در راستای فرمایشات  مقام 
از هر پروژه تحقیقاتی  بر توان داخل  بر تکیه  معظم رهبری مبنی 
گردد  منجر  شرکت  در  تولید  راندمان  و  وری  بهره  افزایش  به  که 
حمایت خواهیم کرد. معروفخانی حمایت فولاد هرمزگان را صرفا در 
بازه کارکنان ندانست و گفت : فولاد هرمزگان با تعریف پروژه های 
مناسب  فضای  دادن  اختیار  در   ، مالی  مستمر  و حمایت  گوناگون 
بنیان  دانش  از شرکت های   ، تضمین خرید محصول  و  تحقیقاتی 
را  حمایت  این  کند.وی  می  حمایت  هان  پژو  دانش  و  محققین  و 
در راستای دستور مقام معظم رهبری مبنی بر تکیه بر توان داخل 

عنوان کرد.
حمل  و  تولید  کنترل  ریزی  برنامه  مدیر  اسد  بنی  پویان  ادامه  در 
در  قراضه  مصرف  کاهش  پروژه  تشریح  در  هرمزگان  فولاد  شرکت 
شارژ فلزی کوره های قوسی که موفق به کسب رتبه برتر در همایش 
بهره وری شد، گفت :تحلیل توقفات کوره ها در اثر شارژ غیر ضروری 
در   تغییر  و  قوسی  کوره های  فلزی  بررسی شارژ  به  منجر  قراضه  
برنامه ریزی مواد در آنها شد ، بطوریکه ارزیابی اقتصادی جایگزین 

کردن قراضه در مواقع غیر ضروری با آهن اسفنجی و افزایش تولید 
ناشی از اجرای این پروژه مورد بررسی قرار گرفت.  

وی گفت : کاهش زمان توقف کوره ها و افزایش زمان های عملیاتی 
، منجر به افزایش تولید ، بهینه سازی سکوینس ها و کاهش مصارف 

شد. که صرفه اقتصادی خوبی را در پی دارد.
واحد  از  متشکل  تیمی  کار  بواسطه  را  پروژه  این  اجرای  اسد  بنی 
های برنامه ریزی کنترل تولید و حمل ، فولاد سازی ، خرید مواد 

اولیه ، حسابداری مدیریت با راهبری معاون بهره برداری و حمایت 
مدیرعامل شرکت دانست و گفت: تهیه برنامه های اقتصادی تولید 
 ، تولید  های  هزینه  کاهش   ، آوری  سود  افزایش  در  مهمی  نقش 

استفاده بهینه از منابع و رضایتمندی مشتریان خواهد داشت .
اندازی تبلت صنعتی نیز اشاره کرد  بنی اسد به پروژه ایجاد و راه 
آن را اینگونه تشریح کرد : با هدف افزایش رضایتمندی مشتریان و 
کاهش زمان بارگیری محصول و همچنین کاهش خطاهای انسانی 

و افزایش ضریب خوش قولی تحویل محصول پروژه بارگیری تختال 
انتقال  سبب  که  گردید  اجرایی  و  تعریف  صنعتی  تبلت  بوسیله 
ها  تختال  به محل چیدمان  متمرکز  نقطه  یک  از  تختال  بارگیری 
شد. از دستاوردهای این پروژه می توان به افزایش  چابکی فرایند 
، کاهش زمان انجام آن، کاهش خطاهای انسانی ، کاهش ترافیک ، 
کاهش مصرف سوخت ، حذف گلوگاه ها و ایجاد جریانی روان ، از 

ورود تا خروج کامیون ها از شرکت می باشد

مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق خبر داد؛

فولاد هرمزگان در جشنواره ملی بهره وری درخشیدفولاد هرمزگان در جشنواره ملی بهره وری درخشید
در جشنواره ملی بهره وری  پروژه » کاهش مصرف قراضه در شارژ فلزی کوره های قوسی »  فولاد  هرمزگان به عنوان یکی از سه پروژه برتر کشور 

انتخاب و پروژه ایجاد و راه اندازی تبلت صنعتی نیز لایق لوح سپاس گردید .

در  گفت:  هرمزگان  برق  نیروی  توزیع  شرکت  عامل  مدیر 
اداره در استان رصد و پایش  حال حاضر مصرف برق ۹۰۰ 
برق  شده  تعیین  الگوی  از  بیش  اداره   ۳۰۰ که   شود  می 

مصرف می کنند.
که  شده  داده  اخطار  مصرف  پر  ادارات  به  افزود:  کریمی  محمد 

در صورت رعایت نکردن الگوی مصرف، برق آنها قطع می شود.
 به گفته وی دستگاههای دولتی موظف هستند مصرف خود را در 
ساعات اداری به میزان ۳۰ درصد و پس از پایان وقت اداری به 

میزان 6۰ درصد نسبت به سال گذشته کاهش دهند.
دستگاههایی که این میزان را رعایت نکنند ابتدا اخطار قطع برق 

دریافت می کنند.
بی  روند مصرف  ادامه  و  قطع  به هشدار  توجهی  بی   در صورت 
رویه، برق آنها قطع می شود. کریمی اضافه کرد: از ابتدای خرداد 
ماه و با هدف مدیریت بار شبکه ، مصرف برق ادارات و نهادهای 
عمومی همه روزه بصورت آنلاین و از راه دور کنترل می شود که 
در صورت مصرف بیش از محدوده تعیین شده و بی توجهی به 

هشدار قطع، برق این مجموعه ها قطع شده است.
مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق گفت: اولویت شرکت توزیع 
نیروی برق در فصل تابستان ، تامین برق مطمئن مشترکین است 
و از تمام ظرفیت ها جهت مدیریت و پایداری شبکه برق در ایام 

پیک بار استفاده می شود.
کریمی مدیر عامل شرکت توزیع نیروی برق هرمزگان همچنین از 
مشترکین خواست: با مصرف بهینه برق در فصل تابستان بویژه در 

ساعات اوج بار بعد از ظهر به پایداری شبکه کمک کنند.

اخطار قطع برق به ۳00 اداره پرمصرف در هرمزگان

به گزارش اختصاصی روزنامه دریای اندیشه، همایش هرمزگان جوان 
در راستای سیاست های جوانی جمعیت و خانواده با حضور کامرانی 
مدیران  هرمزگان،  استانداری  اجتماعی  و  امنیتی  سیاسی،  معاون 
دستگاه های اجرایی استان  و سخنرانی حجت الاسلام محمد مسلم 
وافی پژوهشگر برجسته حوزه جمعیت و از فعالان موفق این حوزه 

در تالار شهید آوینی بندرعباس برگزار شد. 
۷سال فرصت داریم که چاله جمعیتی در کشور و استان را ترمیم 

کنیم 
مدیرکل  و  استان  جمعیت  قرارگاه  دبیر  تختی  منتظری  نرگس 
آیین  این  ابتدای  در  هرمزگان  استانداری  خانواده  و  بانوان  امور 
اظهارداشت: مسئله اصلی امروز کشور ما طبق بیانات رهبر معظم 
انقلاب اسلامی، بحث جمعیت است و اهمیت و توجه مدیران استان 
هرمزگان که امروز در این جلسه حضور پیدا کرده اند نشان از درک 

واقعی آن ها از مسائل جامعه است.
وی افزود: حضرت آقا در سال ۹۲ در مسئله کاهش جمعیت هشدار 
بگیرید؛ جمعیّت  را جدّی  مسئله ی جمعیّت   « فرمودند:  و  دادند 
جوان کشور دارد کاهش پیدا میکند، یک جایی خواهیم رسید که 
دیگر قابل علاج نیست » اما امروز ۱۰ سال از این هشدار مقام معظم 
رهبری گذشته است و در سایه بی توجهی ها جوانی جمعیت تبدیل 

به یک بحران در کشور شده است.
از  بیان کرد:   هرمزگان  استانداری  خانواده  و  بانوان  امور  مدیرکل 
زمانی که  قانون جوانی جمعیت در کشور جهت اجرا ابلاغ شده 
است هفت سال فرصت داریم که چاله جمعیتی را ترمیم کنیم و 
امروز باید عهد ببندیم که برای فردای ایران تبیین در حوزه جمعیت 

داشته باشیم.
هرمزگان جوانترین استان کشور است/نرخ باروری در حاجی آباد 

بحرانی است
دکتر حسین فرشیدی رئیس دانشگاه علوم پزشکی استان هرمزگان 
در همایش هرمزگان جوان اظهارداشت: ما یک دوره بسیار خوبی را 
در دهه ۵۵ ، 6۵ در کشور داشتیم و نرخ بالای ۳ را تجربه کردیم 
که نرخ بسیار خوبی بود اما بعد از آن این رشد متوقف شد و امروز 
متوسط سن در استان از حدود ۲۰ سال به ۲۷ سال رسیده است 
هر چند که با این وجود، هم اکنون جوانترین استان کشور هستیم 
چرا که نرخ جوانی جمعیت در کشور از ۲۱ سال در سال 66 به ۳۱ 

سال رسیده است.
وی افزود: الان روند نرخ جمعیتی استان به هیچ عنوان  روند خوبی 
نیست و ما نباید بگوییم که وضع ما از کشور بهتر است چرا که 
بیاندازد چنانچه وضع  اشتباه  به  را  ما  القائات ممکن است  همین 

از  ما فقط در روند زمانی  استان ها بحرانی شده است و  از  خیلی 
آن ها عقب هستیم.

باروری  نرخ  بیان کرد:  هرمزگان  پزشکی  علوم  دانشگاه  رئیس 
بندرعباس در سال ۹۰ حدود ۲.۳ بوده است اما در سال ۹۹ این 
نرخ  به ۱.۹ رسیده است و این روند کاهشی در همه شهرستان های 
استان در حال طی شدن است اما وضعیت شهرستان حاجی آباد از 

همه شهرستان ها بحرانی تر است.
فرشیدی عنوان کرد: نرخ باروری کلی در استان هرمزگان  ۲.۱ است 
این  بتوانیم  اگر  و  است  ثابت  استان  در  معنا که جمعیت  این  به 

برای ۳۰  شاید  نگه داریم  ثابت  را  نرخ 
الی ۴۰ سال بعد به درد ما بخورد اما 
متأسفانه نرخ باروری در کشور به ۱.6 

رسیده است.
سمتی  به  باید  امروز  تصریح کرد:  وی 
برویم که زایمان در استان را بدون درد 
انجام دهیم که در این حوزه بخش های 
کردیم  ایجاد  بیمارستان ها  در  ویژه ای 
کند،  پیدا  افزایش  است  لازم  که  و 
ایجاد  و  دانشجویی  ازدواج  تسهیل 
از  نیز  خوابگاه های متاهلی دانشجویی 
دیگر راهبردهایی است که می تواند ما 

را در این حوزه کمک کند.
رئیس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان 

خاطرنشان کرد: حل مشکلات اشتغال و مسکن پیش زمینه اصلی 
جوانی جمعیت در کشور است چرا که با بهبود اوضاع در این دو 
حوزه می توانیم به جوانان بگوییم که شما با ازدواج و فرزند آوری 
زندگی بهتری خواهید داشت و این امر باید در عمل به اثبات برسد.
با روند پیش رو پنجره جمعیتی استان تا ۲۵ سال آینده بسته 

خواهد شد
استانداری  اجتماعی  و  امنیتی  سیاسی،  معاون  کامرانی،  احسان 

هرمزگان نیز در این آیین اظهارداشت: ما در بحث توسعه ، پیشرفت 
در  رشد  مولفه های   اصلی ترین  از  یکی  نگاه می کنیم  که  رشد  و 
 ۱۷ در  و  شود  محقق  باید  جمعیت  حوزه  در  اهداف  به  رسیدن 
اهدافی که سازمان ملل متحد برای توسعه پایدار تعریف کرده است 
تا زمانی که جمعیتی وجود نداشته باشد این توسعه پایدار نتیجه 

بخش نخواهد شد. 
وی افزود: جمعیت کشور ما در کل، یک درصد جمعیت جهان را 
اینکه ۷  به  با توجه  اما  آمار خوبی است  این  تشکیل می دهد که 
درصد از منابع طبیعی و معدنی دنیا هم متعلق به کشور ما است که 
نشان از غنای کشور ما است صرف نظر 
از اینکه در برخی از حوزه ها مانند نفت 
و گاز و ... هم در دنیا اول هستیم اما 
جمعیت کشور ما به نسبت این منابع 
کمتر است و نشان از عقب بودن ما در 

این حوزه است. 
اجتماعی  و  امنیتی  سیاسی،  معاون 
امروز  بیان کرد:  هرمزگان  استانداری 
کننده  نگران  کشور  جمعیتی  پنجره 
است و به نظر می آید که با این روند در 
۲۵ سال آینده پنجره جمعیتی استان 
ما بسته شود و ضربه بزرگی به اقتصاد 
کشور وارد شود لذا در این رابطه قانون 
حمایت از خانواده و جوانی جمعیت با 
بیش از ۷۰ ماده و ۸۳  تبصره در مجلس شورای اسلامی تصویب 
شد و برای آن  نیز قرارگاهی در استان هرمزگان تشکیل شده است 
اما با توجه به وضعیت استان ما باید به صورت شهرستانی در این 

حوزه ورود کنیم.
کامرانی ادامه داد: بایستی تصمیم گیری برای وضعیت جمعیت در 
استان نیز کلی نباشد بلکه شهرستان به شهرستان تصمیم گیری 
کنیم و دستگاه های اجرایی نیز در حوزه فرهنگسازی به کمک این 

امر بیایند، همچنین در بحث مسائل اقتصادی و اجتماعی نیز باید 
توجه داشته باشیم.

مصوب  قانون  در  جوانان  مسکن  و  اشتغال  بحث  ابراز داشت:  وی 
و کرامت  است  نظر گرفته شده  برای جوانی جمعیت در  مجلس 
مادران باردار که شاغل هستند نیز در آن دیده شده است و من 
خواهش دارم که هر هفته جلسات قرارگاه جمعیت برگزار شود و ما 
هر هفته یک دستگاه را بخواهیم و عملکرد آن ها را مورد سنجش 
قرار دهیم چرا که بحران جمعیت یک تهدید امتیتی، اجتماعی و 

اقتصادی است. 
تا ۱۳۵ سال  تله جمعیتی می شود که  کشور ۵ سال دیگر وارد 

دیگر هم نمی تواند آن را جبران کنیم
حجت الاسلام والمسلمین محمد مسلم وافی نیز در این همایش 
تأکید کرد: اوج داستان ضد جمعیتی در کشور غربی یعنی آمریکا 
اتفاق افتاد و ۵ اتفاق در آمریکا رخ داد  که ۴ اتفاق آن در ایران 
زندگی های  آمار  درصد  چهل  نیم  و  سال   ۲ در  و  است  داده  رخ 
هم باشی در آمریکا افزایش پیدا کرد یعنی ۴۰ درصد فرزندانی که 
انقلاب  و  بود  ازدواج  غیر  حاصل  می آمدند  دنیا  به  کشور  این  در 
جنسیتی آغاز شد.وی افزود: بعدها موج جدیدی توسط یک خانم 
ایجاد شد که می گفت مردها باید بچه بیاورند و نه زن ها و دو شرکت 
بچه  بخورید،  شعار  و  کردند  تولید  بارداری  ضد  قرص های  آمدند 
دار نمی شوید و آبرویتان نمی ریزد؛ این قرص ها برای متاهل ها بود 
اما خروجی آن برای مجردها استفاده شد،  تولیدات رسانه ای غیر 
اخلاقی و آسان کردن روند طلاق که موجب شد، ۴۰ درصد هم آمار 
طلاق آمریکا افزایش پیدا کرد  و جمعیت و جوانی در آمریکا با این 
اقدامات از بین رفت لذا متفکران آمریکایی دور هم جمع شدند و دو 
راهبرد برای خود تعریف کردند  راهبرد اول این بود که باید گذشته 
جمعیتی خود را جبران کنیم و در دومین راهبرد خود گفتند ما 
باید رقبای جمعیتی خود را که چین و ایران است را نیز به بحران 
بیان کرد:  جمعیت  حوزه  برجسته  کنیم.پژوهشگر  مبتلا  جمعیت 
مسیر 6۳ ساله ژاپنی ها و ۵۱ ساله آلمانی ها در کاهش جمعیت را 
ایران با اقدامات سازمان های بین المللی که طبق راهبرد دوم آمریکا 
در حوزه جمعیت بود ۷ ساله طی کرد و در دهه ۷۰ کشور ما به 
امروز مسئله جمعیتی در کشور  نرخ جانشینی یعنی ۲.۱ رسید، 
حضرت آقا را به شدت نگران کرده است و این در حالی است که 
دولت ۱۲هزار میلیارد تومان پول برای جوانی جمعیت اختصاص 
داده است و این یعنی اگر بانکی در بندرعباس وام فرزندآوری نداده 
است باید از او سوال شود این پول ها کجا رفته است .وافی ادامه 
داد: ما سال ۱۴۰۵ در تله جمعیتی خواهیم افتاد یعنی به وضعیتی 
دچار خواهیم شد که  تا ۱۳۵ سال دیگر هم نمی توانیم وضعیت 
به  انقلاب اسلامی  لذا رهبر معظم  ترمیم کنیم  را  جمعیتی خود 
همه مسئولان فرمودند: هیچ خطری مهم تر از خطر بحران جمعیتی 

کشور وجود ندارد.
در  امروز  ما  تصریح کرد:  خانواده  و  جمعیت  حوزه  برتر  پژوهشگر 

کشور پوشک ایرانی نداریم و تمام پوشک های موجود در کشور ما 
یا آمریکایی هستند و یا دانمارکی و این در حالی است که ما در 
کشور نهادهای قدرتمندی داریم که می توانند به تولید پوشک اقدام 
کنند و اما هیچ مجموعه ای به سمت تولید پوشک در ایران نمی رود؛ 
چرا؟ چون سیستم به مسئول ما می گوید: عجله نکن دیر نمی شود 
در حالی که ۸ ماه از ابلاغ قانون جوانی جمعیت گذشته است و هیچ 

اتفاقی در کشور نیفتاده است.
وی اذعان داشت: حضرت آقا ۱۴ دستور در حوزه  جمعیت را به 
مسئولین در سال ۹۳ ابلاغ کردند  اما باز هم مسئولین در این حوزه 
توجهی نکردند و ما  ۴.۵ درصد سقوط جمعیتی را طی این چند 
سال تجربه کردیم؛ لازم است بدانیم که امروز فقط ۳۱ درصد از 
زنان کشور ما در سن باروری هستند و با روند فعلی در ۱۰ سال 

آینده ایران مبتلا به سونامی ناباروری  خواهد شد .
برای جلوگیری از تله جمعیت در کشور تا سال ۱۴۰۵ به ۱۰ میلیون 

زاد و ولد نیاز داریم
حجت الاسلام وافی با بیان اینکه تنها شهری که در ایران و دنیا نرخ 
زاد و ولدش افزایشی بوده است طرقبه مشهد است گفت: اگر ما تا 
سال ۱۴۰۵ حدود ۱۰ میلیون تولد در کشور داشته باشیم در تله 
جمعیتی نخواهیم افتاد اما بهترین حالت ما با شرایط فعلی این است 
که اگر تمام تلاش خود را معطوف کنیم  شاید بتوانیم ۳میلیون بچه 
در کشور به دنیا بیاوریم و این عامل عدم توجه به تذکرات رهبر 

معظم انقلاب اسلامی است.
وی تاکید کرد: ما الان ۱۳ میلیون خانم در کشور داریم که می توانند 
بچه دار شوند اما نمی خواهند بچه دار شوند و این خانم ها ۵۷ علت 
دارند که به حوزه جمعیتی ورود کنند لذا اگر ما این ۵۷ گره را باز 
کنیم حتما می توانیم ۱۰ میلیون زاد و ولد را برای نیفتادن در تله 

جمعیتی ایجاد کنیم. 
چهار  بالای  که  داریم  سال  زیر چهل  خانم  بندرعباس ۳۹۳  در 

فرزند دارند  
پژوهشگر برتر حوزه جمعیت و خانواده ابراز داشت: در بندرعباس 
۳۹۳ خانم داریم که زیر چهل سال هستند و بالای ۴ بچه دارند در 
حالی که این ها باید تکریم شوند و از این ها باید برای ترویج فرهنگ 

فرزند آوری استفاده کنیم.
وافی خاطرنشان کرد: در سال ۱۴۰۰ برای اولین بار کشور آمار سقط 
جنین از آمار زاد و ولد در کشور بالا تر رفت چنانچه هم ا کنون 
این ها  از  تا  هزار  که  را شاهد هستیم  هزار سقط جنین  روزی ۲ 
اسقاط و هزار تای دیگر سقط است و جای تاسف دارد که بگوییم 

۹۰ درصد این سقط ها غیر قانونی است.

همایش هرمزگان جوان در بندرعباس برگزار شد

رئیس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان: 
زایمان  که  برویم  به سمتی  باید  امروز 
دهیم  انجام  درد  بدون  را  استان  در 
در  ویژه ای  بخش های  حوزه  این  در  که 
لازم  که  و  کردیم  ایجاد  بیمارستان ها 
است افزایش پیدا کند، تسهیل ازدواج 
دانشجویی و ایجاد خوابگاه های متاهلی 
راهبردهایی  دیگر  از  نیز  دانشجویی 
حوزه  این  در  را  ما  می تواند  که  است 

کمک کند.

گزارش اختصاصی دریای اندیشه ؛

گزارش  
اختصاصی


